
PROTOKÓŁ NR XLV/2010
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 28 października 2010 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło o godz. 20 10

Nieobecni  radni:  Wolski  Krzysztof,  Wolter  Marian,  Halina  Kwiatkowska,  Tomasz 
Mielcarek, Mirosław Kłosiński.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram XLV sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie. Witam 
wszystkich przybyłych, szanownych gości. Dla sprawności przebiegu sesji proszę, co najmniej o 
wyciszenie telefonów komórkowych. Na podstawie listy obecności stwierdzam prawomocność 
obrad. Przedstawienie porządku sesji. Czy są jakieś wnioski?, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz – Wysoka Rado Pani Przewodnicząca chciałam do porządku dzisiejszej  sesji 
złożyć dodatkową uchwałę. Projekt dodatkowej uchwały na dodatkowym druku numer nie mam 
tego  numeru  tylko  sprawa  dotyczy  sołectwa  Brzeźniak  mianowicie  wyrażenia  zgody  na 
rozwiązanie  umowy  wieczystego  użytkowania  i  nabycia  budynku  w  miejscowości  Brzeźniak 
sprawa dotyczy świetlicy w Brzeźniaku. Proszę o wprowadzenie do porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ten projekt uchwały był na komisji?. A komisja była 7 
dni  przed  sesja?  Dobrze  czy  są  jakieś  wnioski  do  porządku?  -  nie  widzę.  Kto  jest  za 
wprowadzeniem do porządku obrad w punkcie, 4 czyli podjecie uchwały w sprawie dodatkowego 
projektu uchwały będzie on miał numer 17?. Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad 
tego projektu proszę o podniesienie ręki. Kto jest za?. 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Zmiana została przyjęta
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Kto jest za przyjęciem porządku już z tą zmianą? Proszę o 
podniesienie ręki. 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się -0
Porządek został przyjęty
Porządek obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie zwołanej na środę 28Porządek obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie zwołanej na środę 28  
października 2010 roku na godzinę 16 października 2010 roku na godzinę 16 3030 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w  
Węgorzynie.Węgorzynie.
I.I. Sprawy regulaminowe: Sprawy regulaminowe: 
a)a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorumotwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b)b) przedstawienie porządku sesjiprzedstawienie porządku sesji
c)c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XLIV Rady Miejskiej z dnia 02 września 2010 rokuprzyjęcie protokołu z posiedzenia XLIV Rady Miejskiej z dnia 02 września 2010 roku

II.II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnychInterpelacje, wnioski i zapytania radnych
III.III. Informacje:Informacje:

a)a) informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Węgorzyno oraz planu finansowegoinformacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Węgorzyno oraz planu finansowego  
instytucji kultury za I półrocze 2010 rokuinstytucji kultury za I półrocze 2010 roku
b)b) informacja  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  i  Burmistrza  Węgorzyna  o  złożonychinformacja  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  i  Burmistrza  Węgorzyna  o  złożonych   
oświadczeniach majątkowychoświadczeniach majątkowych – – druk nr 1 druk nr 1 
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c)c) raport o stanie oświaty gminnej – rok szkolny 2009/2010raport o stanie oświaty gminnej – rok szkolny 2009/2010 druk nr 2 druk nr 2
d)d) informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)

IV.IV. Podjęcie uchwał w sprawie:Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010 zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010 – druk nr 3– druk nr 3
2. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010 – zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010 – druk nr 4druk nr 4
3. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010– zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010– druk nr 5druk nr 5
4. określenia stawek podatku od nieruchomości– określenia stawek podatku od nieruchomości– druk nr 6druk nr 6
5. zwolnień w podatku od nieruchomości – zwolnień w podatku od nieruchomości – druk nr 7druk nr 7
6. określenia stawek w podatku od środków transportowych– określenia stawek w podatku od środków transportowych– druk nr 8druk nr 8
7. zmieniająca uchwałę Nr XII/100/2007 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 12 listopadazmieniająca uchwałę Nr XII/100/2007 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 12 listopada  
2007 r. w sprawie zarządzania poboru podatków i opłat w drodze inkasa, określenia inkasentów i2007 r. w sprawie zarządzania poboru podatków i opłat w drodze inkasa, określenia inkasentów i   
wysokości wynagrodzenia za inkaso– wysokości wynagrodzenia za inkaso– druk nr 9druk nr 9
8. wysokości stawek opłaty targowej– wysokości stawek opłaty targowej– druk nr 10druk nr 10
9. przyjęcia  „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami pozarządowymi iprzyjęcia  „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami pozarządowymi i   
innymi uprawionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011” –innymi uprawionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011” –   
druk nr 11druk nr 11
10. zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu  konsultowania  zzmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu  konsultowania  z   
organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawyorganizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy
o działalności  pożytku publicznego i  o wolontariacie  projektów aktów prawa miejscowego wo działalności  pożytku publicznego i  o wolontariacie  projektów aktów prawa miejscowego w  
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacjidziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji– – druk nr 12druk nr 12
11. wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie przetargu pisemnego ograniczonego na czaswyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie przetargu pisemnego ograniczonego na czas   
nieokreślony nieruchomości oraz obiektów i urządzeń wodociągowo – kanalizacyjnych na terenienieokreślony nieruchomości oraz obiektów i urządzeń wodociągowo – kanalizacyjnych na terenie   
Gminy Węgorzyno– Gminy Węgorzyno– druk nr 13druk nr 13
12. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr XXI/184/2008 z dnia 03 lipca 2008zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr XXI/184/2008 z dnia 03 lipca 2008   
roku w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobemroku w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem  
Gminy Węgorzyno– Gminy Węgorzyno– druk nr 14druk nr 14
13. nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Węgorzyno – nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Węgorzyno – druk nr 15druk nr 15
14. nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Węgorzyno – nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Węgorzyno – druk nr 16druk nr 16

V.V. Odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  naOdpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na  
poprzednich sesjachpoprzednich sesjach

VI.VI. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnymInformacje Przewodniczącej Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
VII.VII. Wolne wnioski i komunikatyWolne wnioski i komunikaty

VIII.VIII. Zakończenie obrad Zakończenie obrad 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  Przechodzimy  do  przyjęcia  protokołu  z  posiedzenia 
poprzedniej sesji Rady Miejskiej XLIV jest zamieszczony protokół na bip-ie. Czy są jakieś uwagi 
do tego protokołu? Nie widzę,  kto jest  za przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia 
Rady Miejskiej, proszę o podniesienie ręki, kto jest przeciw?
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 0
Wstrzymało się -3
Protokół został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do punktu interpelacje, wnioski i zapytania 
radnych. Bardzo proszę o zabieranie głosów przez radnych. Radna Kamińska proszę

Radna Kamińska – mam pytanie w imieniu lokatorów, którzy, których mieszkania przeszły pod 
gminę a są zamieszkali w Runowie. Na spotkaniu z Panią była informacja, że będą startować od 
zera i zostaną umorzone wszystkie długi czy to jest prawdą? – to po pierwsze. Druga sprawa,  
dlaczego od jakiegoś czasu Burmistrz podpisuje zaświadczenia do PCK – u że ktoś jest w stanie 
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takim że musi dostać pomoc socjalną z tego co wiem to takimi rzeczami powinno zajmować się 
na podstawie listy OPS – u ale, jeżeli Burmistrz się tym zajmuje to chciałam zapytać od kiedy i  
dlaczego?. Następna sprawa kościół w Winnikach tam Pani obiecała ludziom 10 tysięcy pytanie  
czy będzie jeszcze w tym roku, bo coś tam zaczęli robić czekają na pieniądze, więc bardzo bym 
prosiła. Chodzi mi jeszcze, dlaczego działka, która była tak przynajmniej przy głosowaniu żeśmy 
robili, która miała iść do przedsiębiorcy żeby mógł wybudować sklep wielko powierzchniowy do 
dzisiaj dwa miesiące leży u Pani decyzja na biurku i Pani nie daje tej działki do sprzedaży a z tego,  
co wiem to wszystko jest zrobione po to żeby działka była sprzedana a Pani ja trzyma na biurku,  
jaki jest powód tego?. I następna sprawa w prasie się ukazało, że 3 miliony spłynie do gminy z  
inwestycji i że to są bardzo...inwestycje z uchwał, które są na sesji nie wiem, ale wynika że jeszcze  
poprzedni  rok  nie  mamy,  bardzo  bym prosiła  o  taką  konkretną  odpowiedz  kiedy  pieniądze 
spływną  .  Z  informacji,  którą  otrzymaliśmy  na  komisji  to  jeszcze  z  2005  roku  są  związki 
nierozliczone, bo to tak długo trawa wiec czy na pewno w tym roku dostaniemy te trzy miliony  
dziękuję 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuje, bardzo proszę radny Kłosiński

Radny Kłosiński – ja z zapytaniem do Pani Burmistrz czy będzie ten samochód z podnośnikiem 
i zlikwiduje te wiszące gałęzie po ostatnim tornadzie naszym, bo na moim sołectwie na moim 
rejonie jest kilkanaście takich gałęzi, które wiszą żeby się nie stało tak jak było w telewizji nie,  
żeby ktoś nie zginął i dopiero będziemy panikować wycinać drzewa lub ściągać te gałęzie dziękuję 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, kto jeszcze z państwa radnych? Radny Hlib proszę 

Radny Hlib – kilka sesji temu poruszałem kwestię naprawy drogi wokół plebani ja poproszę 
również radny Szymko. W ostatnim czasie dostałem szereg pism od zarządu dróg powiatowych 
jak  i  zarządu  dróg  wojewódzkich  dotyczących  odpowiedzi  na  ta  interpelację  w  skrócie 
przedstawia to tak, że jedni zrzucają na drugich, że to nie jest ich droga. Zarząd Wojewódzki 
odpisuje,  że  to  jest  droga  powiatowa,  powiatowa  ze  wojewódzka  powołują  się  na  jakieś 
przekazywania  chciałbym  żeby  ktoś  mi  jednoznacznie  odpowiedział  końcu,  do  kogo  tak 
naprawdę należy ta droga żeby można było ją wyremontować. Druga moja interpelacja dotyczy  
oświetlenia, które znajduje się na terenie naszej gminy i mamy w najbliższy weekend zmianę czasu 
w związku z tym było by bezsensowne załatwianie tematu nawet choćby jutro, ale w każdym 
bądź razie należałoby zgłosić energetyce wyregulowanie tego oświetlenia, ponieważ rano już jest  
dość późno jeszcze jest ciemno, wieczorami szybciej już się ściemnia a te lampy chodzą jeszcze ze 
tak powiem według starego czasu i lata gdzie zapalają się rzędu 19-20 –sta, i o godzinie 5 już 
gasną  jest  to  troszeczkę  nie  poda  już  nam  takie  oświetlenie  i  jednocześnie  zgłoszenie  do 
energetyki Mieszewo poblisko to nowe oświetlenie, które było u nas wykonane za pieniążki z 
agencji  w  zamian  za  przekazanie  drogi  znowu  tam  są  żarówki  poprzepalane  w  ramach 
konserwacji podejrzewam że jesiennej będą jeździć żeby to ująć to żeby nie było problemu mając 
jakiś tam sprzęt typu podnośnik dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, Przewodniczący Rady proszę

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Szymko –można, bo rady Hlib troszeczkę mnie 
wyprzedził ja sobie pozwoliłem na dzisiejszą sesje kserować mapkę właśnie, co macie drogi, w 
Mieszewie Mieszenie z tej mapki wyraźnie widać, że droga główna, że tak powiem, która biegnie 
przez Mieszewo to droga numer 146 i ona jest w Zarządzie Dróg Wojewódzkich i z tej samej  
mapki widać bardzo wyraźnie, że ta sama droga wojewódzka to jest ten trójkącik koło sklepu i 
przykrywano jak lataliśmy drogę gminna tą sobie wymalowałem tu w kolorze zielonym, która 
biegnie nad jezioro na Okrzeję jest to droga gminna i ten malutki odcinek przy kościele Pan 
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Makarski nie wiem czy nie wiedział czy tak z grzeczności czy jako dobry człowiek parę dziur  
załatał, ale jak się zorientował, że robi za gratis, więc przestał to robić droga druga od krzyża w 
prawo jest również drogą gminna na Orle. Kawałek dróg przez rzeczkę do góry. I ta droga w  
koło tak gdyby taki trójkącik i również ta droga, polna droga to jest, działka numer 273 jest tak  
samo w zarządzie województwa. My jako gmina uważam, że powinniśmy ten problem tych dróg  
w Mieszenie rozwiązać najbardziej było by to właściwe gdyby gmina te drogi przejęła, ponieważ 
tak Zarząd Dróg Wojewódzkich ani nie odśnieża, ani nie utrzymuje ta droga do Pani Powiłajtis to 
droga  polna,  ścieżeczka  trochę  szersza,  ale  z  mapy  wynika,  że  jest  to  w  działce  drogi 
wojewódzkiej i dlatego wnioskuję, aby ten temat uporządkować, końcu rozwiązać. Ja uważam, że  
powinna to być droga gmina, ponieważ mieszkańcy Mieszewa w największym stopniu korzystają 
z tych dróg. a jako przyszła rada zawsze może znaleźć pieniądze żeby tą drogę naprawić ja tutaj  
Pani Burmistrz przekażę. Nie naprawia jej, bo to jest ścieżka. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Szymko –  a  zgodnie  z  ewidencją  jest  tak  jak 
ustaliłem

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać głos?, radny 
Kołodyński proszę

Radny Kołodyński – podróżując po naszej gminie można stwierdzić, że znaki drogowe, które są 
zwłaszcza przy drogach powiatowych są znakami nieczytelnymi i jest interpelacja, którą chciałem 
złożyć o inwentaryzację znaków drogowych przy drogach zarządzanych przez powiat tak mi się  
wydaje  ze  przykładem jest  początek  ulicy  Runowskiej  znak  ograniczający  do  40  na  godzinę 
została tylko 40 a obwódka cała czarna i czerwona zniknęła po prostu z tym wypłowiała i ten 
znak tak naprawdę nic nie mówi, 40 nie wiadomo, co tak ja wiem, ale przypuszczam, że będą  
wymieniane jak będzie robiona inwestycja, ale to nie zwalnia z obowiązku zarządcy żeby te znaki  
na  dzień  dzisiejszy  były  czytelne,  niczego  nie  zwalnia.  Drugie  pytanie,  jaka  jest  możliwość 
ukazania się na stronie internetowej mojego takiego jakby nie wiem czy nazwać to artykułem czy 
podsumowującym  moja  kadencję  zresztą  z  deklaracji  Pani,  która  się  ukazała  na  stronie 
internetowej, jaka jest możliwość tego ukazania się, bo wiem, że się dzisiaj ukazał już pierwszy 

Pani Burmistrz – proszę zanieść do biura rady i pracownik zamieści

Radny Kołodyński – dobrze, dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, kto jeszcze z Państwa radnych?, radny Kaliciński 
proszę

Radny Kaliciński – na prośbę mieszkańców Runowa Pomorskiego chodzi o ten nieszczęsny 
dworzec i plac, tam jest tyle miejsca, ale inni ludzie stawiają samochody w ten sposób, że potrafi  
ustawić na bramie i sobie gdzieś pojechać i zostawić samochód i ludzie się prosili tam przy tej  
drodze do dworca żeby po prostu albo strażnika tam wysłać żeby upomnienie dał, albo po prostu 
postawić znak zakaz parkowania tym bardziej ze miejsce tam jest dodatkowe tutaj przy moście,  
po niedawno rozebranych budynkach tam stoi raz 4 samochody a jest miejsca na 9. Dalej jest  
parking kolejowy też stoi pusty a ludzie stawiają samochody sam widziałem na bramie i wyjazdu z  
posesji nie ma możliwości.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  kto  jeszcze  z  Państwa  radnych?.  To  ja  sobie 
pozwolę  zabrać  głos.  Mam  pytanie,  co  w  sprawie  drogi  w  Brzeźniaku  rozjeżdżonej  przez 
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wywożących drzewo z lasu?. Był monit od mieszkańców Brzeźniaka, że droga jest w tak fatalnym 
stanie  błoto koleiny  nie jest  w ogóle przejezdna jest  to odcinek,  na którym jest ograniczenie 
tonażowe bodajże do 10 ton niestety te samochody wywożące drzewo z lasu mają chyba 40 ton, 
drewno  z  lasu.  Kolejna  sprawa  proszę  o  wyjaśnienie  spraw  stoiska  gminnego,  które 
reprezentował naszą gminę na dożynkach powiatowych. Dożynki mieliśmy u nas na tym placu 
przed urzędem było ogłoszone to przez prowadzących, że stoiska gminne będą oceniane. Nagle  
się  pojawił  komunikat,  że  nasze  stoisko  to  stoisko  Przytoń.  Nie  wiem czy  doszło  do  jakieś 
pomyłki  w  każdym  bądź  razie  stoisko  było  przepiękne.  Zdobyło  stoisko  gminne,  które 
przytońskie nie było nim zdobyło IV miejsce, dyplom w momencie, kiedy dziękowałam Panią, że 
reprezentują nas i tak pięknie wyglądają. Panie były wielce oburzone, że nikt z nimi nie uzgadniał  
i niczego nie reprezentują oprócz swojego sołectwa. I podziękowania również nie chciały przyjąć, 
ponieważ podziękowania  były dla  stoiska gminnego wiec nie wiem, o co tu chodzi  proszę o 
wyjaśnienie.  I  kolejna  sprawa wnioskuję  o to,  aby Urząd Miejski  zgłosił  do nagrody starosty 
Smoki  następujące  osoby  w  kategorii  rozwój  gospodarczy  Agroturystykę  Państwa  Dudka  ze 
Zwierzyna.  W  kategorii  oświata  i  wychowanie  Panią  Malwinę  Honke,  w  kategorii  działacz 
społeczny Panią Basię Górniak,  w kategorii  kultura i sztuka Pana Zbigniewa Kędrę Kadrę w 
kategorii  sport  i  turystyka  Pana  Bogdana  Bernata.  Dziękuję,  jeśli  nie  ma  więcej  chętnych  z 
Państwa radnych, czy ktoś z Państwa sołtysów chciałby zabrać głos?. Czy ma jakieś wnioski,  
interpelacje?, bardzo proszę Pani sołtys 

Sołtys Margol  – Pani Burmistrz ja na początek chciałam się zapytać czy jest coś Pani wiadomo 
na temat ze ktoś wykupuje sklep w Wiewiecku, ten budynek, co jest sklep w Wiewiecku. Nic Pani  
nie wie?, ponieważ chodzą takie słuchy prosiłabym Panią Burmistrz o zbadanie tej sytuacji bo 
wszyscy mieszkańcy tak mówią ze jest kupiec na ten budynek a my przeznaczyliśmy pieniądze w 
przyszłym roku na wymalowanie pamięta Pani o co chodzi? Więc to jest taka ważna sprawa. A 
jeszcze  moje  jedno pytanie,  czy  prośba jest  taka,  że przewoźnik  autobusu szkolnego prosi  o 
wycięcie gałęzi,  które po wichurach letnich wiszą konary na drodze do Nierybna i one wręcz 
zahaczają o autobus.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, kto z Państwa sołtysów chciałby zabrać jeszcze 
głos?. Nie widzę. Ktoś z zaproszonych gości?. Też nie widzę. Punkt wyczerpany przechodzimy 
do  punktu  informacje.  Pierwsza  jest  informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  gminy 
Węgorzyno oraz planu finansowego instytucji, kultury za pierwsze półrocze 2010 roku czy ktoś w 
tej sprawie chciałby podzielić się uwagami, wnioskami lub opinią?, radny Hlib proszę

Radny  Hlib –  może  nie  tyle  zastrzeżenia,  co  do  ostatniego  raportu  oświaty,  ale  tematu  
dotyczącego budynku oświatowego w Mieszenie przy szkole tam odwieczny problem na różnicy 
z jednej sal. Idzie zima czy temat jest już na tyle zabezpieczony czy w tym roku znowu tam rur 
nie popęka to jest spojenie tych dwóch klas jest tak niefortunnie dach ułożony, że tam są zawsze 
zacieki

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale to do informacji o przebiegu wykonania budżetu?

Radny Hlib – nie to przepraszam  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie my jesteśmy w tym temacie, bo słucham czy już było 
robione i się wali znowu 

Radny Hlib – przepraszam, przerzuciłem 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  ktoś  do  informacji  z  wykonania  budżetu  chciałby 
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wnieść uwagi?, bardzo proszę Przewodniczący Komisji radny Mazuro

Radny Mazuro – ja praktycznie całej informacji nie będę omawiał tylko zaraz przejdziemy do 
bloku  uchwał  szukających  pieniędzy  chcę  tylko  podkreślić,  że  znając  sytuację  gminy,  była 
uchwała  rady  żeby  sprzedać  udziały  w  Bioetanolu  do  dzisiaj  niesprzedane  a  nam  brakuje 
pieniędzy, podejmijcie działania żeby sprzedawać, bo sprzedaż mienia zahamowało się nie część 
ludzi już może nie ma pieniędzy to może można liczyć ze te udziały będą lepsze, ale na dzisiaj  
klimatu jak wszyscy chyba słuchają prasę klimatu na bio paliwa nie ma na razie jako rolnik mogę 
powiedzieć  ze jest trochę propagandy. Wierzba,  bio paliwa kupujemy gdzieś  tam w świecie a 
swojej produkcji jakoś nie szanujemy. Sprzedajmy te udziały i 150 tysięcy było by w kasie. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,.  Czy  jeszcze  ktoś  z  Państwa?.  Nie  widzę. 
Przechodzimy do kolejnych informacji Przewodniczącej Rady Miejskiej, Burmistrza o złożonych 
oświadczeniach majątkowych. Informacja z analizy oświadczeń złożonych Burmistrzowi mamy ją 
na  druku  numer  1.  Czy  Pani  Burmistrz  chciałaby  coś  do  niej  dodać?.  Informacje  z  analizy 
oświadczeń  majątkowych  złożonych  dla  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Państwo  dzisiaj 
otrzymali.  Chciałabym  tylko  dopowiedzieć,  iż  w  tym  roku  radni  byli  zobowiązani  złożyć  2 
oświadczenia. Drugie oświadczenie składa się na 2 miesiące przed końcem kadencji, był to termin 
12 września. Z przykrością muszę powiedzieć, iż jeden z radnych nie złożył takiego oświadczenia 
radny Kaliciński 

Radny Kaliciński – tak zgadza się

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to chciałabym poinformować i uświadomić, że za dzisiejsze 
posiedzenie nie może Pan otrzymać diety 

Radny Kaliciński – rozumiem

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dobrze, natomiast analiza tych oświadczeń złożonych na 
dwa miesiące przed końcem kadencji wykazuje mniej więcej takie same błędy jak wcześniejsze 
one są mało istotne nie powodują zgłoszenia do kontroli i tylko bym na przyszłość prosiła, aby  
trochę  bardziej  i  poważniej  brać  do  serca  uwagi  z  informacji  z  analizy  oświadczeń  i  jednak  
stosować się do procedur tych oświadczeń wypełniania. Kolejny punkt to raport o stanie oświaty 
gminnej rok szkolny 2009/2010 na druku nr 2. Czy Państwo radni maja jakieś pytania może? 

Radny Hlib – ja powtórzę to, co powiedziałem 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - radny Hlib proszę

Radny Hlib –w związku z tym, że się wcześniej wypowiadałem temat dotyczy tej szkoły czy 
mógłbym uzyskać odpowiedz w tym przypadku przedszkola w Mieszenie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radna Kamińska proszę

Radna Kamińska – ja tu jeszcze z ważnych zamierzeń chciałabym przede wszystkim Runowo 
szkołę chodzi mi o boisko szkolne do piłki nożnej proszę nam skończyć tak uczciwie, bo już 
Węgorzyno ma ładny obiekt a my przy szkole nie mamy tak naprawdę no pół mamy, ale to 
boisko już 4 lata ciągniemy, prosimy a tu dalej jest tak odstawione byle, co więc bardzo bym 
prosiła żeby się znalazły w budżecie pieniądze na takie porządne skończenie tego boiska. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  kto  jeszcze  z  Państwa  radnych?.  W  temacie 
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raportu o oświacie?. Pani Burmistrz proszę 

Pani  Burmistrz –  proszę  Państwa raport  o stanie  oświaty  jest  ważnym dokumentem,  które 
Burmistrz składa Radzie  Miejskiej  raz do roku jest  to zbiór  najważniejszych danych o stanie 
oświaty w gminie. Taki raport składamy już drugi raz, bo w tamtym roku po raz pierwszy ustawa 
o systemie oświaty zobowiązała samorząd Burmistrza do przedkładania takiego raportu radnym, 
aby można było ocenić, jaka jest oświata, jakie są potrzeby, jak realizujemy obowiązek oświatowy 
i myślę, że wszystkie te dane macie Państwo w tym raporcie. Również zawarliśmy w tym raporcie  
sprawy związane z bazą, czyli stan szkół. Mamy dwie szkoły podstawowe i jedno gimnazjum i 
można  powiedzieć  ze  mamy  szkoły  wyremontowane  we  wszystkich  obiektach  są  wykonane 
termomodernizacje.  W tym roku w ramach tego dużego projektu  unijnego powiatowego,  dla 
którego liderem jest Łobez wykonaliśmy w szkole podstawowej kompleksowy remont; ocieplenie, 
kotłownie  gazową,  nową  elewację,  więc  możemy  powiedzieć  ze  w  ciągu  tych  kilku  kadencji  
samorządu oświata gminna w oświatę gminna włożono duże pieniądze i  stan oświaty jest  na 
dobrym poziomie nie powiem na wysokim poziomie, bo zawsze jest jeszcze coś do zrobienia.  
Tak  jak  państwo  tutaj  widzicie  w  tych  zamierzeniach.  Czyli  w  punkcie  pierwszym 
zagospodarowanie terenu wokół Szkoły Podstawowej jest to już ostatni etap inwestycji w Szkołę 
Podstawową  w  Węgrzynie,  bo  to  jest  zakończenie  tego  programu  modernizacji  szkoły  i  
wykonanie całego zagospodarowania włącznie z przebudową drogi,  która prowadzi do szkoły 
wjazdu z drogi wojewódzkiej z parkingiem ogrodzeniem całego terenu szkoły dwoma bramami 
oraz boiskiem nie boiskiem tylko placem zabaw dla dzieci  z klas najmłodszych.  I  również w 
szkole w Runowie też jeszcze jest trochę do zrobienia przede wszystkim podłogi. Generalnie na 
przyszły rok planujemy, że w całej szkole zakończymy wymianę podług w klasach, bo pozostało 
kilka klas gdzie podłogi są w bardzo złym stanie. I proszę Państwa 3 punkt jest bardzo ważny, bo 
to jest  wynik  reformy oświaty,  jaki  został  nałożony  na  samorząd  a mianowicie  w związku z 
obniżeniem wieku szkolnego dla dzieci wszystkie pięciolatki w przyszłym roku mają mieć miejsca 
w przedszkolu  lub oddziałach przedszkolnych,  także to również tutaj  zobowiązuje  samorząd, 
burmistrza,  urząd, dyrektorów szkół do spełnienia  tego wymogu i my już tutaj ocenialiśmy z 
Panią koordynator z dyrektorami, jaka jest nasza baza lokalowa i nie ma jakiegoś zagrożenia, że 5 
latek zostanie bez miejsca, jeżeli będą chcieli oddać go rodzice do przedszkola bądź do oddziału 
przedszkolnego.  Proszę  Państwa  ostatni  punkt  wprowadzić  zajęcia  dydaktyczne  dla  dzieci  i 
młodzieży  w  miejscu  zamieszkania,  czyli  tu  rozumiemy  przez  to  świetlice  wiejskie  można 
powiedzieć  jest  taki  nowatorski,  bo  do  tej  pory  mamy  taki  model,  że  dzieci  mają  zajęcia 
pozalekcyjne w szkole zostają dłużej po lekcjach autobus czeka jadą kursem, późniejszym. Na 
wielu spotkaniach teraz we wrześniu w sołectwach miałam właśnie takie sygnały, że, o której te  
dzieci  będą  wracać  do  domu?  Coraz  później  wracają  do  domu  praktycznie  przyjeżdża  po 
zajęciach już jest już wieczór i czy nie ma możliwości właśnie jak to się mówi spokojnie by zjadło  
odpoczęło i potem poszło do świetlicy na godzinę, dwie odrobić lekcje, zrobić jakieś zajęcia czy 
nauczyciel  nie  może  przyjechać  i  powiem  Państwu  ze  jest  to  taki  pomysł  gdzie  jeszcze  w 
samorządzie  go  nie  stosowaliśmy,  ale  godny  zainteresowania  i  będziemy  to  dyskutować  z 
dyrektorami jak widzą takie rozwiązanie. Wiec podsumowując aha były jeszcze pytania radnych. - 
Mieszewo sprawa ściany. W tamtym roku była tam awaria dach przeciekał to zostało naprawione, 
usunięte i w tym roku mimo tylu deszczy nie mięliśmy żadnych sygnałów, ze w tym miejscu ten  
dach przecieka, więc jestem spokojna, że budynek po remoncie jest dobry. I druga sprawa Pani 
radnej boisko w Runowie zakończyć także dopiszemy do kolejnych zadań w miarę posiadanych 
środków będziemy realizować, dziękuję. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  kolejna  informacja  burmistrza  z  działalności 
miedzy sesjami. Proszę Pani Burmistrz

Pani  Burmistrz –Wysoka  Rado,  szanowni  goście  realizowałam  najważniejsze  zadnia,  które 
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chciałabym przedstawić: przede wszystkim inwestycje zacznę od inwestycji lipiec przepraszam to 
był wrzesień i październik, to były miesiące gdzie praktycznie kończyliśmy inwestycje rozpoczęte. 
Sesja  chyba była  na początku września,  2  września  to prawie  półtora miesiąca  i  tu  mieliśmy 
bardzo  intensywny  czas  pracy  nad  realizacja  inwestycji,  które  zostały  zakończone  na  koniec  
września to termomodernizacja i podłączenie gazu do kotłowni odbiory i podpisane są umowy na 
eksploatację  kotłowni  gazowych.  Następnie  odbiór  samochodu  dla  OSP  Węgorzyno, 
zakończenie inwestycji w Gardnie wykonanie drogi, następnie rozpoczęliśmy remont ujęcia wody 
na Włodawie tam z funduszy agencji wykonujemy remont i zadanie już się rozpoczęło, następnie  
zakończenie  modernizacji  oczyszczalni  ścieków,  pracujemy  już  nad  wnioskiem  o  refundację 
ministerstwa  środowiska  i  również  w  tym  okresie  po  zakończeniu  inwestycji  złożyliśmy 
konkretne wnioski  o płatność do programów, z których dostaliśmy środki  unijne.  Wnioski  o 
płatność  zostały złożone za  wykonane place  zabaw,  termomodernizacja,  samochód strażacki, 
droga Gardno i na bieżąco składane są wnioski na punkty przedszkolne w Sielsku i Mieszewie, 
również proszę Państwa został ogłoszony kilka dni temu przetarg, drugi przetarg na wykonanie 
kanalizacji sanitarnej w mieście Węgorzyno południowa część miasta i mamy już uzgodniony z 
Urzędem  Marszałkowskim  termin  przedłużenia  tej  inwestycji  początkowa  była  inwestycja 
planowana zakończenie w czerwcu 2011 teraz Urząd Marszałkowski przedłużył nam termin do 
września 2011 i taki termin jest podany już w nowym przetargu, również aglomeracja II etap,  
czyli  budowa kanalizacji  w Runowie  i  Połchowie  projektanci  zakończyli  już prace  w terenie. 
Przedstawili  nam do uzgodnienia wszelkie sprawy, które tam wynikają w terenie i analizujemy 
jeszcze uwagi projektantów po zatwierdzeniu praktycznie już projekt będzie składany do zakładu 
uzgodnień dokumentacji i będziemy oczekiwać na pozwolenie na budowę, złożyliśmy również 
proszę Państwa wniosek na remont drogi na Trzebawiu to jest droga nie pamiętam działka numer 
231 za Wojtalą na część Trzebawia, która przylega do jeziora wartość remontu tej drogi to jest 80 
tysięcy wniosek został złożony do wojewódzkiego funduszu ochrony gruntów rolnych i mamy 
również złożony wniosek o wydanie pozwolenia na budowę rozbudowa sieci wodociągowej w 
Cieszynie  i  rozbudowa sieci  miejskiej  w Węgorzynie  podłączenie  Gościsławia  do Węgorzyna 
również  proszę  Państwa  ważna  informacja  jesteśmy  po  kontroli  Urzędu  Wojewódzkiego  na 
realizację fotoradaru protokół nie wiem czy jest Pani sekretarz?

Pani Sekretarz – już jest decyzja z ministerstwa

Pani Burmistrz – po kontroli nie mamy jeszcze protokołu natomiast otrzymaliśmy już zgodę 
Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji na korzystanie z bazy danych o kierowcach to 
jest bardzo ważna decyzja, ponieważ do tej pory pracowaliśmy na dostępie do CEPiK-u, a teraz  
będziemy mieli już decyzję o przystąpieniu do tego CEPiK-u, proszę Państwa wydałam zgodę na 
poddzierżawienie  przychodni  parteru  przychodni  na  gabinet  fizykoterapii.  Parter  przychodni 
będzie  przeznaczony  na  odrębną  działalność,  która  będzie  wykonywał  fizykoterapeuta.  I 
pozostałe sprawy proszę Państwa, które też w tym czasie realizowałam mianowicie cały wrzesień 
spotykałam się z sołtysami i z radami sołeckimi z mieszkańcami na zebraniach sołeckich gdzie 
zostały uchwalone przez wszystkie rady sołeckie plany uchwały na fundusz sołecki 2011, również 
proszę Państwa uczestniczyłam w rozprawach sądowych dotyczących sprawy droga w Runowie z 
pozwu Pana Bukato i sprawa o eksmisje z wniosku Pana z wniosku gminy tryb odwoławczy Pana  
Krzemienia te spray są jeszcze niezakończone w listopadzie będą kolejne spray sądowe, również 
przejęliśmy już lokale przekazane przez PKP nastąpiło komisyjne przejecie lokali wraz z pełną 
dokumentacją lokali PKP, 20 lokali gdzie otrzymaliśmy kartoteki, dokumentacje, księgi obiektów i 
inne  dokumenty,  również  proszę  Państwa  dwa  razy  uczestniczyliśmy  tutaj  z  zastępcą  w 
posiedzeniach  już  ostatnich  posiedzeniach  tej  kadencji  Stowarzyszenia  RXXI,  które  to 
stowarzyszenie  zakończyło  w  tej  kadencji  pracę  nad  budową  Regionalnego  Składowiska 
Odpadów dla 21 gmin w ten sposób że została zgłoszona do Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  umowa  o  dotacje  jest  gotowa  umowa  z  Narodowym 
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Funduszem  na  udzielenie  dotacji  dla  RXXI  na  budowę  Regionalnego  Składowiska 
Gospodarowania  Odpadami  czyli  można  powiedzieć  że  w  tej  kadencji  związek  RXXI 
doprowadził  do  końca  ten  etap  przygotowania  inwestycji  od  opracowania  dokumentacji  do 
pozyskania  funduszy,  .  Również  proszę  Państwa  miałam  2  wyjazdy  związane  z  naszym 
Stowarzyszeniem Cystersów, do Kołbacza gdzie mieliśmy ostatnio w tej kadencji zgromadzenie, 
walne  zgromadzenie  Gmin  Cysterskich  chciałabym  Państwu  powiedzieć,  że  w  gminie  są 
podstawione  tablice  wykonane  przez  Stowarzyszenie  Gmin  Cysterskich  sfinansowane  przez 
Urząd Marszałkowski, na których to tablicach jest są Winniki jako filia klasztoru w Wąchocku, 
więc  to jest  taki  prestiż  dla  Gminy Węgorzyno,  że  w Winnikach ośrodek cystersów jest  filią  
opactwa. I również proszę Państwa dostaliśmy dodatkowe fundusze, dodatkowe miejsca pracy w 
ramach dodatkowych funduszy z Urzędu Pracy jest chyba 8 dodatkowych miejsc pracy na roboty 
publiczne  pracownicy  już  są  zatrudnieni  i  mają  przekazane  obowiązki  i  również  w  wyniku 
przetargu dla organizacji poza rządowych jest wybrane stowarzyszenie współistnienie z Łobza na 
realizację Klubu Integracji Społecznej w Gminie Węgorzyno jest to już realizacja tego programu z 
ministerstwa pracy,  które otrzymaliśmy 90 tysięcy na realizację  remontu lokali  socjalnych i  ta  
grupa  sześciu  osobowa  z  CISU  zaczyna  już  od  listopada.  Szkolenie  w  ramach  robotnik 
gospodarczy do prac mleczarskich taki jest mniej więcej tytuł tego szkolenia a od nowego roku 
mają przystąpić do remontu budynku. To wszystko, najważniejsze zadania 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania do 
tej  informacji?.  Ja  mam  kilka  pytań  chodzi  mi  o  aglomerację  Węgorzyno  budowę  sieci 
kanalizacyjnej.  Mamy na to dofinansowanie tak?. Prace się rozpoczęły, dlaczego to zadanie ta  
inwestycja jest podzielona na dwie rzeczy chodzi mi o ten pierwszy etap w tabeli na wieloletnie 
limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne na stronie 15 mamy w pozycji w wierszu 
11 i 12. W 11 jest jakby całościowe a w 12 jest ulica Podgórna czy ta ulica nie wchodzi w pakiet  
całościowy?, nie mamy na nią dotacji?. Czego to jest oddzielnie?. Ciągle ucinaliśmy 3 sesje były 
gdzie ucinaliśmy pieniądze na to. Proszę Pani Burmistrz 

Pani  Burmistrz -  wyjaśniam,  dlatego że  ulica  Podgórna jest  w pakiecie  obwodnica  II  etap, 
ponieważ jest w decyzji Wojewody na budowę obwodnicy II etap wraz z budową kanalizacji ulicy 
Podgórnej, która w II etapie obwodnicy jest połączona z przebudową drogi krajowej także cały 
czas jest Podgórna jest połączona z rozbudową obwodnicy nie można tego wyłączyć, ponieważ 
została wykonana dokumentacja odrębna na ulicę Podgórną ta dokumentacja została wykonana 
w tamtej kadencji i ona jest włączona do inwestycji obwodnica II etap 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – pozwolę sobie się nie zgodzić z tym, co Pani mówi, bo do 
obwodnicy była włączona owszem, ale tylko to, że robiąc drugą część obwodnicy, należy przed 
położeniem tego asfaltu, tej części, która będziemy widzieć i jeździć po niej położyć tylko te rury 
tą sieć pod spodem, aby później nie kłuć, ale to może część ulicy Podgórnej może w to wchodzi 
ja tu nie wiem, bo dokumentów nie mam przy sobie natomiast ulica Podgórna zaczyna się już od 
skrzyżowania z drogą Strzelecką ja wątpię żeby ten odcinek był pod obwodnicę Pani Burmistrz. 
Dobrze nie umie Pani odpowiedzieć to nie. Przechodzimy do następnego pytania

Pani Burmistrz – musielibyśmy sięgnąć do dokumentacji  i  określić,  jaki  odcinek.  Na pewno 
będzie  zrobione,  dlatego że  jeżeli  Podgórna  jest  podzielona  na  dwie  części,  że  część  jest  w 
aglomeracji,  czyli  tam do jakiegoś  numeru  do  Pana  Ociepy  a  druga  część  Podgórnej  jest  w 
obwodnicy to nasze 170 tysięcy, które cały czas rezerwujemy w budżecie na Podgórną to dotyczy  
właśnie tego odcinka obwodnicy

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dobrze tylko tu nie pisze część ulicy Podgórnej tylko w ulicy 
Podgórnej, czyli jakby cała ulica jest odszczepiona od tego projektu, na który dostaniemy dotację 
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i który będziemy robić całościowo, wiec ja tu się boję, dobrze dziękuję mam jeszcze pytanie o tą 
fizykoterapię i tutaj Pani Burmistrz mówi, że podpisała zgodne na podnajem czy więcej jakieś 
szczegóły czy to gmina coś załatwia?, gmina zatrudnia tego fizykoterapeutę?, a jak to jest?

Pani Burmistrz – nie, wróciła się do nas Pani doktor Andrusewicz, która dzierżawi przychodnie 
od gminy o zgodę na poddzierżawienie parteru dla fizykoterapeuty, który urządzi na parterze taką 
poradnie  fizykoterapeutyczną  dla  mieszkańców  gminu.  Ja  taką  zgodę  wyraziłam  i  już  na 
pierwszym piętrze została jest już poradnia dziecka zdrowego i chorego a cały parter ma być  
przekazany fizykoterapeucie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czyli gmina nic w tym temacie nie robi 

Pani  Burmistrz -  nie  ponosi  żadnych kosztów.  Jako właściciel  formalnie  musiałam wyrazić 
zgodę 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeszcze sprawy sadowe, bo pani wymieniała, w jakich brała 
udział. Mam jeszcze pytanie, bo wiem, że jest sprawa Pani Jagiełki w Sądzie Pracy, co w tym 
temacie i druga sprawa to podrabiania podpisów tak przez jedna jednostkę pomocniczą jedno 
sołectwo czy w tym też gmina bierze udział jako strona czy jak 

Pani Burmistrz – nie skoro nie wymieniłam to znaczy się, że nie bierze 

Przewodnicząca Rady Miejskiej- nie wiem nieraz można zapomnieć, a w sprawie Pani Jagiełki

Pani Burmistrz – reprezentuje kancelaria mnie przed Sadem Pracy, także ja nie uczestniczce w 
tych rozprawach, kolejna jest chyba wyznaczona na listopad 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję więcej pytań nie mam, Pan Przewodniczący Rady 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  p.  Szymko – wspomniała Pani o remoncie drogi na 
Trzebawiu czy to jest ta droga koło Pana Wojtali? tak na wprost chyba 

Pani Burmistrz – tak

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Szymko – jaka nawierzchnia będzie tam?

Pani Burmistrz – to będzie remont drogi gruntowej 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Szymko – to jest w programie tym

Pani  Burmistrz – nie,  nie  to jest  fundusz,  który  jest  w Urzędzie  Marszałkowskim,  fundusz 
Ochrony Gruntów Rolnych to jest remont dróg dojazdowych do pól dla rolników

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Szymko – ja dążę do tego, ponieważ ta droga nie 
będzie służyć rolnikom tylko turystom czy Pani Burmistrz można było dołączyć tą drogę tam za 
Kowalskim do jeziora  tam jest  podobnie  przecież tam ludzie  jeżdżą  wiadomo,  po co rolnicy 
kiedyś jeździli końmi teraz jeżdżą mercedesami po to żeby dojechali do tych działeczek swoich i 
domków. Jeżeli można było skorzystać z tych programów to warto było by Trzebawie załatwić tu 
chodzi o naprawę tych dróg Pani Burmistrz

Pani Burmistrz – to nie jest tak całkiem Ja wiem, czego Przewodniczący tak mówi, ponieważ 
ludzie wykupili działki i chcą na nich odpoczywać, realizować rekreację, bo po to te działki kupili  
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natomiast tymi drogami gruntowymi nie jeździ sprzęt rolniczy jest taki skutek ze jak przejedzie  
sprzęt  rolniczy  to  potem  samochodami  osobowymi  w  ogóle  nie  mogą  dojechać  do  swoich 
działek,  które  wykupili,  bo samochody się  zawieszały także będzie  to zrobione remont drogi 
gruntowej  mam  nadzieje,  że  nie  zostanie  ta  droga  zaraz  rozjeżdżona  ciągnikami  a  jednak 
pamiętajmy, że działki są tylko jednak nad brzegiem jeziora a wokół są pola i rolnicy uprawiają te 
pola  swoje  grunty  i  jeżdżą  sprzętem rolniczym on nie  jedzie  mercedesem tylko  ciągnikiem i 
maszynami te drogi się jednak niszczą 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuje, bardzo proszę 

Radny Cierpisz – tam chodziło o ta drogę numeru nie pamiętam, ale tak zwane za mną to 
chodziło o wytyczenie granic i ten odcinek tam 300 metrów to turyści byli skłonni sami tylko nie 
wiedza gdzie jest  granica  żeby z rolnikiem nie  walczyć  tylko okazanie  granic,  ale  wracam do 
tematu energia i  podejrzewam, że to się ułoży nam, bo geodeta będzie nanosił słupki jak ma 
przebiegać linia z prądem także tam się odtworzy, wystarczy jedno, ale ona będzie prawidłowo 
wtedy biegła nie

Pani Burmistrz – najlepiej by było żeby tą drogę odorał ten, co zaorał

Radny Cierpisz – a to ja mogę powiedzieć, że przewodniczący nieboszczyk Sobczyk skierował 
wojsko jak ja wróciłem nie wiem skąd to ja myślałem, że jestem w Drawsku na poligonie i tak  
chłopaki jeszcze wtedy mało tego żona zrobiła kawę i tak nie zrobili drogi, tunel dla pojazdów 
czołgowych 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  to  teraz  tam mini  cross  tam zrobią,  dziękujemy  czy  są 
jeszcze jakieś pytania do tej informacji?. Nie widzę przechodzimy do kolejnego punktu podjęcie 
uchwał w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010  na druku numer trzy mamy 
pierwszy projekt  zmiany uchwały  budżetu  gminy Węgorzyno na  rok 2010.  Proszę komisję  o 
opinie

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  opinia  komisji 
budżetowo  gospodarczej  i  społeczno  oświatowej  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Gminy 
Węgorzyno oraz planu finansowego instytucji,  projekt  uchwały na druku numer trzy  komisja 
gospodarcza projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie natomiast komisji społeczno oświatowa 
projekt uchwały zaopiniowała negatywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, bardzo proszę o zabieranie głosów w tym temacie, 
ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos bardzo proszę, radny Mazuro 

Radny Mazuro – wydawało mi się na komisji, że na wszystkie materiały i wszystkie te trudne 
budżety będą mi łatwe do strawienia wróciłem tylko wyszedłem z gminy, i przeczytałem gmina 
Węgorzyno  otrzymała  zwrot  za  urządzenie  dwudziestu  trzech  placów  zabaw  w  gminie 
Węgorzynie, przebudowę drogi do Gardna, rozbudowę oczyszczalni ścieków termomodernizację 
gmina otrzymała i to jest w prasie naszej lokalnej  poczytnej  na poprzedniej  radzie pytałem o 
termin przekazaniu placu budowy na kanalizację Podgórną mamy kolejny temat wprowadzanie 
nie prawdy, bo szukamy teraz w budżecie w trzech uchwałach budżetowych pieniędzy. Pisze się 
tak życie, ale prasa, że trzeba tam, że są do spłaty raty kredytu zaciągniętego na deficyt budżetowy 
w  kwocie  trzy  miliony  czterysta  dwadzieścia  siedem  tysięcy  dziewięćset  osiemdziesiąt  cztery 
złotych różnica trat w kwocie sto dziewięćdziesiąt osiem tysięcy czterysta dziewięćdziesiąt siedem 
złotych zostanie spłacona w 2011 roku z chwilą otrzymania środków na tą termomodernizację  
rozumiem, że te pieniądze będą wpływać później bo jak składamy wnioski to one wpłyną później  
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brakuje nam pieniędzy do prasy podajemy ze pieniądze żeśmy otrzymali. Będę mówił o trzech 
uchwałach,  bo  w następnych uchwałach nie  mamy tak brakuje  nam na przykład spływów z 
mandatów wiemy, dla czego, spływów z czynszów mieszkaniowych brakuje nam zmniejszyły się 
dochody o 52 tysiące na komisji wiemy, który to pracownik tam źle wyliczył to znowu trzeba 
zwiększyć  wydatki  na  wynagrodzenie  dla  palaczy  49  tysięcy  zwiększyć,  bo  nie  zaplanowane, 
zmniejsza się wydatki na punkt przedszkolny w Ginawie 30 tysięcy,  nie podłączamy gazu do 
gminy  w  tym  okresie  w  przyszłym  roku  10  tysięcy,  usuwanie  skutków  klęski  żywiołowych 
czternaście tysięcy pięćset, inwestycja na zadanie budowa sieci wodociągowej Lesięcin – Gardno, 
Runowo - Kraśnik siedemnaście pięćset w sprawie uc w Uchwale budżetowej szukamy pieniędzy 
żeby ten budżet spiąć komisje nie stały na stanowisku żeby ten budżet pomieszać, bo tak się 
budżet zsumuje to się go do końca nie opisze szczegółowo i Pani skarbnik robi teraz ruchy różne 
zabiera tam zabiera tam ogranicza i trzy uchwały budżetowe mamy żeby ten budżet spiąć. Te 
pieniądze  wpłyną  nam  za  pół  roku  za  rok,  za  rok  2009  nie  wpłynęły  nam  pieniądze  z 
termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Węgorzynie i to jest odpowiedz nie wpłynęły, bo tam 
trwają procedury unijne, kto się zajmuje stosy papierów trzeba narobić żeby pieniądze dostać, ale  
nie mówmy publicznie, że gmina otrzymała 3 miliony złotych otrzyma, otrzyma po złożeniu i 
spełnieniu  wszystkich  wymogów  i  stanowisko  komisji  jest  pozytywne,  że  projekt  uchwały 
zaopiniowała pozytywnie, pewnie jakbym ten artykuł miał to bym głosował negatywnie, bo jak 
już pieniądze mamy to nie. Niech Pani mi wytłumaczy gmina otrzymała zwrot pieniędzy trzy 
miliony. To jest prawda czy nie prawda?

Pani Skarbnik- jeżeli na podstawie zawartych umów

Radny Mazuro – otrzymała?

Pani Skarbnik – proszę, ale mam na papierku mam podpisane 

Radna Kamińska – czy ma Pani dzisiaj w kasie pieniądze?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy wpłynęły na konto pieniądze

Pani Skarbnik – na rachunku mam

Radna Kamińska –czy w kasie ma pani pieniądze? 

Pani Skarbnik – na rachunku bankowym mam 

Radna Kamińska – tak?

Pani Skarbnik – tak, ale nie z  tych, które o te trzy miliony?

Radna Kamińska –o te trzy miliony ma Pani?

Pani Skarbnik – ale one do końca grudnia na pewno spłyną 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy spłynęły już na konto?, wpłynęły?

Pani Skarbnik – jeszcze nie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie wpłynęły
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Radny Mazuro – i dlatego nie sprzeczajmy się o to jest gra słów, to jest temat jak się sprzeda i  
dlatego  tak  mnie  trochę  boli  podajemy  publicznie  rzeczy  a  tu  szukamy  powinniśmy  ich  nie  
szukać, bo jak już mamy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję,  kto jeszcze z Państwa radnych w tym temacie 
chciałby zabrać głos?

Pani Burmistrz –Pani skarbnik wyjaśni bo to jest istotna informacja 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – bardzo proszę Pani skarbnik, jeśli Pani chce coś dodać to 
proszę

Pani Skarbnik – na siedząco mogę 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – a proszę

Pani Skarbnik – w uchwale na druku numer trzy nie jest to jak Pan Przewodniczący powiedział 
szukanie  pieniędzy,  bo  gmina  nie  ma  przede  wszystkim  to  jak  weźmiemy jest  to  po prostu 
uchwała porządkująca, która porządkuje wszystkie zaciągnięte czy planowane do otrzymania w 
tym roku dofinansowania, które maja być zgodnie z podjętą uchwałą rady spłata na spłacanie,  
spłaty kredytu, który gmina zaciągnęła na ten cel w wysokości trzy miliony czterysta dwadzieścia  
siedem tysięcy z tej kwoty spłacili część różnica zostanie tylko na, termomodernizacje, bo ona 
może nie wpłynąć. Za 2009 rok nie otrzymaliśmy długo tych środków tam jest 300 tysięcy, ale  
one już tam po stronie dochodowej były wprowadzone i są, ale to było związane z projektami po  
prostu  i  ze  sprawdzaniem  wszystkich  na  dzień  dzisiejszy  przyszły  wytyczne  żeby  przy 
procedurach  zamówień  publicznych,  które  dostałam  dzisiaj  na  biurko,  żeby  po  prostu  nie 
zawierać  jakiś  słownictw.  To,  co  my  mamy  dostać  w  tym  roku  na  termomodernizację  na 
oczyszczalnie ścieków w wysokości 2 miliony, na place zabaw, za samochód i za drogę do Gardna 
żeby one poszły myślę, że będą rozpatrzone prawidłowo i na pewno wpłyną w tym roku, czym ja 
spłacę  kredyt,  który  zaciągnęłam.  Fakt,  że  ten  kredyt  mam  zaciągnięty  jeszcze  ze  spłatą 
przyszłego roku, ale w związku z tym ze sesja może być jeszcze tylko jedna w grudniu czy w  
listopadzie  to jak wpłyną pieniądze  nie  mogę jej  trzymać na  rachunku bankowym musze po 
prostu te kredyty spłacić żeby po prostu nie płacić po prostu odsetek od zaciągniętych kredytów, 
jeżeli nie będę miała w palnie w rozchodach urzędu gminy i miasta Węgorzyno rozchodów na 
spłatę kredytów, mimo że one wpłyną a ich nie wprowadzę do budżetu po stronie dochodowej 
to jest na stronie dwunastej to nie będę miała możliwości spłacenia tych kredytów one będą sobie  
leżeć na lokatach i 1 albo 3 % oprocentowane. I przy rozliczeniu może powiem tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej – my już wszystko wiemy

Pani Skarbnik – no 

Radny Mazuro – Pani jeden wyraz dobrze powiedziała, mamy dostać te pieniądze prosty temat 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to teraz kto przekręcił w tej gazecie. Gazeta sama czy Pani  
Burmistrz tak 

Pani Burmistrz – proszę Państwa to jest tak jak dziennikarz dzwoni na telefon i się udziela 
informację, a później pisze w gazecie tak czy nie inaczej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – autoryzuje się
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Radny Cierpisz – nie, nie to trzeba do sądu redaktora podać 

Pani Burmistrz – bez przesady trzy miliony ma być i już 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wracamy na ziemie, prawie robi wielka różnicę

Pani Burmistrz – o takie drobiazgi nie będziemy dyskutować 

Radna Kamińska – tak tylko propaganda wyborcza, ale to niech będzie 

Pani Skarbnik – nie zwiększa się wydatku tu się nie zwiększa,  po prostu zrobimy korektę

Przewodnicząca Rady Miejskiej – tak widzimy, spokojnie

Radna Kamińska – Pani Elu wszystko rozumiemy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie ma chyba już, co dyskutować, kto jest za podjęciem 
uchwały na druku numer 3 proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/536/2010 XLV/536/2010 
zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010

 (uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  na  druku  numer  4  również  w 
sprawie zmiany budżetu gminy Węgorzyno na rok 2010. Proszę komisje o opinie 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  to  co  miałem  już 
powiedzieć to powiedziałem komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję

Pani Burmistrz – to są zmiany w związku ze zwiększeniem dochodu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to jest umowa dżentelmeńska między szkołami a radą, jeśli 
szkoły sobie wypracują z różnych tytułów dochody to rada mówiła ze te dochody, będą mogły 
jednostki oświatowe wykorzystać na swoje potrzeby i to jest właśnie po jednej stronie przychód z 
drugiej strony pozwolenie na wydanie tych pieniędzy. Czy są pytania?. Myślę, że nie widzę nie ma.  
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/537/2010XLV/537/2010
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zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010
 (uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jednogłośnie dziękuję. Druk numer 5 projekt uchwały w 
sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010. Proszę komisje o opinie

Radny Mazuro – Komisja Budżetowo- Gospodarcza projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 
natomiast Komisja Społeczno - Oświatowa projekt uchwały zaopiniowała negatywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, proszę radna Kamińska 

Radna Kamińska- dlaczego taka decyzja była przynajmniej moja. Powiem tak: wielokrotnie na 
tej sali już podało cos takiego, kiedy zwolniono Strażnika Miejskiego chłopak prosił o ponowne 
przyjęcie,  był  nerw i  była  każdy z  nas  ma  chwile  słabości.  Pani  Burmistrz  nie  zrobiła  tego,  
pomimo że nie było podstaw żeby tego nie zrobić przyjęła nowego człowieka gdzie szkolenie  
tego człowieka i wszystkie koszty poniesione to jeszcze plus 130 tysięcy minus z mandatów, bo 
po prostu w tym czasie mandaty były nierozliczone, bo nie było Strażnika Miejskiego a człowiek,  
który przyszedł nie  maił  uprawnień,  po,  mimo że nas zapewniono na tej  sali,  że przyjdzie  z 
uprawnieniami i będzie robił od początku, co robił tamten i teraz te mniejsze wpływy to jest 
właśnie to. Tłumaczono nam na komisji różne wersje tylko nie poruszono tej bardziej istotnej, że 
po prostu decyzja Pani kosztowała nas 130 tysięcy

Przewodnicząca Rady Miejskiej- dziękuję czy jeszcze radni chcieliby zabrać głos w temacie?

Pani skarbnik – może ja

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę Pani skarbnik

Pani skarbnik – wkradł się błąd to nie miało być wpływy z mandatów 130 tysięcy

Radna Kamińska –a, co?

Pani  skarbnik –  bo  mandaty  zostały  bez  zmian  wpływy  z  tytułu  dochodów  ze  sprzedaży 
majątku gminy, bo na pewno w uchwale tutaj jest

Pani Burmistrz – mówiła Pani skarbnik nie potrzebnie za Panią oberwałam za strażnika

Przewodnicząca Rady Miejskiej – będzie na zaś 

Radna Kamińska – ile jest pomniejszone z mandatów Pani skarbnik?

Pani skarbnik – nic nie zmniejsza z mandatów 200 tysięcy było w budżecie i wpłynie

Radna Kamińska – aha to ile wpłynie?

Pani skarbnik – a ze 100 może

Przewodniczaca  Rady Miejskiej –  czyli  dobrze  się  oberwało,  słusznie  o 30  tysięcy  mniej,  
dobrze.  Czy jeszcze  Państwo radni  mają pytania  do tego projektu  uchwały?.  Przewodniczący 
Rady proszę,
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Przewodniczący rady Miejskiej p. Szymko – to ja zapytam na komisji byliśmy zdziwieni w 
uzasadnieniu  mówi się  o tym, że  zwiększa  się  dochody budżetowe o łączna kwotę  i  między 
innymi ze z tytułu tego, że w punkcie 12 wpływów z rodziców jest 20 tysięcy złotych, podobno 
jest 90 dzieci i 70 korzysta z OPS-u ta kwota 20 tysięcy to jest prawda czy?

Pani  skarbnik –  ale  dochody  są  większe  niż  o  20  tysięcy  z  tytułu  wpływów  w  szkole 
Podstawowej w Runowie. Pani Dyrektor zaproponowała 25 tysięcy a jest dużo, dużo większa 
kwota i z tego tytułu dochody zostały zwiększone 

Radna Kamińska – rodzice zwiększyli 20 tysięcy?

Pani skarbnik – może było za mało zaplanowane 

Radna Kamińaska – ale nie, nie, nie, Pani nie rozumie Pani Elu wynika z tego że rodzice płacili  
20 tysięcy za obiady, ponad

Pani skarbnik – dobrze wpływów za posiłki szkolne 

Radna Kamińska – Kamieńska posiłki to tak, bo rodzice na pewno, bo OPS tam głównie to 
finansuje najwięcej także ponad 70 dzieci to jest z OPS-u

Przewodniczaca  Rady  Miejskiej –  uzasadnienie  nie  jest  treścią  uchwały  proszę  już  tam z 
żadnymi auto poprawkami. Czy są jeszcze jakieś pytania nie ma uwag też nie ma glosujemy. Kto 
jest za podjęciem uchwały na druku numer 5?, proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 3
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/538/2010XLV/538/2010
zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010

 (uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu)

Przewodniczaca  Rady  Miejskiej –  Dziękuję,  uchwała  została  podjęta.  Przechodzimy  do 
kolejnego  projektu  uchwały  na  druku  numer  6  w  sprawie  określenia  stawek  podatku  odokreślenia  stawek  podatku  od  
nieruchomościnieruchomości
Proszę komisję o opinie. Nie opiniowała komisja?

Radna Kaminska - tak 

Radny Mazuro – opiniowała znowu jakiś redaktor nie napisał. Ja opinie postawie ze swoich 
notatek 

Przewodniczaca Rady Miejskiej – bardzo proszę
Radny  Mazuro –  Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  zaopiniowała  projekt  uchwały 
pozytywnie, Komisja Społeczno – Oświatowa również wniosek zaopiniowała pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję czy są jakieś uwagi?. Pani skarbnik, jaka inflacja 
jest?

Pani skarbnik – 2,3 ale Pan Minister podwyższy stawki 

Strona 16 z 40



Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ale  my  na  te  górne  nigdy  nie  doskoczymy  2,6  a  my 
podnosimy o 4. Czy są jeszcze jakieś wnioski może?. Radny Mazuro proszę

Radny Mazuro – na komisji nie było Pani skarbnik i takiej wiedzy tu nie mięliśmy to za półrocze 
było 2,6 wydawało nam się, że inflacja będzie koło 3 lekko przeszliśmy mówie koniec kadencji  
nie będziemy grzebać przy tych groszach jak gdyby, z których później się składają miliony, ale  
chcę omówić te podatki od nieruchomości o ile one wzrosły to wiemy 4 % jest proponowany 
wzrost wszystkich dotychczas obowiązujących stawek,  ale budynki mieszkalne w stosunku do 
wytycznych ministra  finansów są mniejsze  o 20 % od górnej  stawki,  które  Minister  chciałby 
gminą zafundować. Budynki na prowadzenie działalności gospodarczej w mieście o 14% niższe 
od  maksymalnej,  mimo że  wzrastają  o  4  %,  budynki  związane  z  prowadzeniem działalności  
gospodarczej na sołectwie są mniejsze o 22 % w stosunku stawek ministerialnych i one tak tu  
przebiegaja:14,6 ; 20 na następnej stronie jest grunty pozostałe i9 gruntów pozostałych jest dużo 
Minister nawet by chciałby 41 groszy od metra 0,41 groszy, my jak gdyby mamy propozycję na 21 
o 4% wzrosło, ale to w stosunku do ministerialnych jest 40% mniej niż Minister akurat proponuje 
a mówię to w kontekście tego że nie pytałem w interpelacjach bo na dzisiejszą sesje nie mamy 
projektu uchwały o obniżeniu centy żyta do ustalenia podatku rolnego. I z informacji wiem, że 
cena  żyta  wzrosła  w  stosunku  do  roku  ubiegłego  o  10,4  %.  I  tu  tak  podatku  rolnego  nie  
proponujemy nie  ma propozycji  Pani  Burmistrz  żeby obniżyć.  I  tego wniosku  nie  mamy na 
dzisiejszą sesję a myślę ze ten wniosek jeszcze na sesje stanie. Jeszcze jest jedna sesja jeszcze na  
pewno zdążymy próbować. Nie wiem czy będzie obniżony to radni zdecydują czy obniżyć czy 
obniżyć czy zostawić taki, jaki jest. Intencja Pani Burmistrz i wydziału finansowego żeby tego 
podatku  nie  obniżać,  bo  basiora  w  gminie  jest  potrzebna.  Jest  potrzebna,  ale  nigdy  jej  nie 
wystarczy i to podkreślam, że podatek rolny chcemy zwiększyć o 10,4 % a te podatki podnosimy 
o,  4  mimo że  one wszystkie  są  niższe  i  tu się  mówi podatek od nieruchomości  ustalamy w 
wysokości takiej i takiej i że nie ma maksymalnych stawek one są praktycznie obniżone tak jak  
mówiłem praktycznie od 20 do 49 % są niższe od ministerialnych a podatek rolny obniża się no i  
to tak brzmi, ale to pan mecenas tyle razy tłumaczył tak musi być taki zapis musi być, że nie  
ustalamy podatku rolnego w wysokości takiej tylko obniżamy, tak się mówi, bo my żeśmy napisali  
budynki mieszkalne obniżamy 67 groszy obniżamy na 54 prawnik mówi że tak się nie robi to już 
nie  będziemy  tego  mierzyć  to  w  temacie  rolnego  i  tylko  podatków  uchwalonych  w  tym  w 
propozycji  uchwalanych  podatków  od  nieruchomości  na  rok  przyszły.  W  zeszłym  roku 
wprowadziliśmy podatki od gruntów związanych z prowadzeniem działalności, wytworzeniem i 
dystrybucją wody i ścieków powiedzmy całość tych podatków: grunty, budynki i tych wpływów 
powinniśmy mieć w tym roku 119,951 złotych te pieniądze zapłacili mieszkańcy, przedsiębiorcy,  
w wodzie  w ściekach dla  PUWiS-u i  dla  Goleniowa,  a  te  pieniądze spłynęły do gminy i  tak  
liczyłem, że ta woda w Gościsławiu będzie, że to Cieszyno będzie robione,  że te pieniądze z 
podatków wodnych czy ściekowych pójdą na ta infrastrukturę, dlatego sprzeczałem się z PUWiS-
em, że mamy pieniądze na inwestycje i my z pieniędzy gminnych chcemy zapłacić żeby oni nie  
robili  inwestycji rozłożonych w czasie bo te pieniądze jak gdyby poszły do gminy powiem że 
przejedzone, ale poszły na inne potrzeby. Na przyszły rok planujemy cztery % więcej będziemy 
mieli prawie 125 tysięcy z wody ze ścieków z podatków, co zapłacą mieszkańcy i nie wiadomo, co 
gdzie je znowu wydamy może znowu w potrzeby pójdą, chociaż liczę ze następna rada: Gościław 
i  to  Cieszyno  na  początek  załatwi.  W sprawie  PUWiS-u  nie  mam i  tak  to  wygląda  w  tych 
podatkach na rok przyszły

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękujemy, czy jeszcze ktoś z Państwa radnych chciałby w 
tym temacie obszernie przedstawionym przez radnego coś dodać?. Nie widzę przechodzimy do 
głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały na druku numer 6, kto jest za proszę o podniesienioe 
reki 
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Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 6
Przeciw - 3
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/539/2010XLV/539/2010
określenia stawek podatku od nieruchomościokreślenia stawek podatku od nieruchomości

 (uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu)

Przewodniczaca Rady Miejskiej – Uchwała została podjęta. Druk numer 7 projekt uchwały w 
sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. zwolnień w podatku od nieruchomości. Proszę komisję o opinie przytoczoną z notatek

Radny Mazuro – komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję,  kto z Państwa radnych chciałby zabrać w tym 
temacie zabrać głos?. Pani burmistrz czy w tym projekcie uchwały znalazły się  zwolnienia,  o  
których wcześniej była mowa i żarliwa dyskusja na temat gruntów dla kopalni wykorzystanych,  
wyeksploatowanych a jeszcze nieoddanych o to, co zawsze jest spór i za które kopalnia nie chce 
nam płacić notorycznie - nie ma

Pani Burmistrz – bo to było chyba odrębną uchwałą nie pamiętam. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie było

Pani Burmistrz - W tym roku kopalnia nie występowała na wniosek podatników

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeżeli nie ma pytań i uwag przechodzimy do głosowania. 
Kto jest za podjęciem uchwały na druku numer 7 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/540/2010XLV/540/2010
zwolnień w podatku od nieruchomościzwolnień w podatku od nieruchomości

 (uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu)

Przewodniczaca Rady Miejskiej – To nie ważne jest jak jeden głos w tą czy w ta uchwała i tak 
została podjęta. Projekt uchwały na druku numer 8 w sprawie  określenia stawek w podatku od określenia stawek w podatku od  
środków transportowych. środków transportowych. Proszę komisję o opinię

Radny Mazuro – projekt uchwały na druku numer 8 komisje zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy ktoś z 

Rany Mazuro - Projekt uchwały na druku numer 8 komisje zaopiniowaly pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - dziękuję, czy tutaj rownież podatek wzrasta o 4 %, jak to 
wyglada? o 4. Dobrze jsli nie ma chętnych do zabrania głosu to w tym temacie przegłosujemy 
projekt tej uchwały. Kto jest za podjęciem uchwały na druku numer 8, proszę o podniesienie ręki
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Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 6
Przeciw - 3
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/541/2010XLV/541/2010
określenia stawek w podatku od środków transportowychokreślenia stawek w podatku od środków transportowych

 (uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu)

Przewodniczaca  Rady  Miejskiej –  Uchwała  została  podjęta  Druk  nuemr  9  w  sprawie 
zmieniająca uchwałę Nr XII/100/2007 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 12 listopada 2007 r.zmieniająca uchwałę Nr XII/100/2007 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 12 listopada 2007 r.   
w  sprawie  zarządzania  poboru  podatków  i  opłat  w  drodze  inkasa,  określenia  inkasentów  iw  sprawie  zarządzania  poboru  podatków  i  opłat  w  drodze  inkasa,  określenia  inkasentów  i   
wysokości wynagrodzenia za inkaso. wysokości wynagrodzenia za inkaso. Proszę komisję o opinie 

Radny Mazuro - Obie komisje cały projekt uchwały zaopiniowały negatywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - aha dziękuję, czy jest w związku z tym wniosek komisji o 
oddalenie nie ma?, czy ktoś z Państwa radnych w tym temacie chciałby zabrać głos?. Nie widzę  
przechodzimy  do  głosowania  Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  na  druku  numer  9  proszę  o 
podniesienie ręki kto jest:
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 0
Przeciw - 10
Wstrzymało się - 0
Uchwała nie została podjęta 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Uchwala nie została podjęta. Na druku numer 10 mamy 
kolejny projekt w sprawie wysokości stawek opłaty targowej. wysokości stawek opłaty targowej. Proszę komisję o opinię 

Radny Mazuro - obie komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - dziękuję, kto z Państwa radnych chciałby zabrać głos?. Nie 
widzę, kto jest za podjęciem uchwały na druku numer 10 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/542/2010XLV/542/2010
wysokości stawek opłaty targowejwysokości stawek opłaty targowej

 (uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu)

Przewodniczaca Rady Miejskiej – Uchwała została podjęta na druku numer 11 mamy projekt 
uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  współpracy  Gminy  Węgorzyno  z  organizacjamiprzyjęcia  „Programu  współpracy  Gminy  Węgorzyno  z  organizacjami  
pozarządowymi  i  innymi  uprawionymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytkupozarządowymi  i  innymi  uprawionymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku   
publicznego na rok 2011”. publicznego na rok 2011”. Proszę komisję o opinie 

Radny Mazuro - komisje projekt na druku numer 11 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej- dziękuję, proszę Pani Burmistrz
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Pani Burmistrz - Wysoka Rado chciałabym tutaj na stronie numer 51 w punkcie 3 § 5 projekt  
współpracy  wprowadzić  w miejsce  kropek  numer uchwały  nie  został  tutaj  przez  pracownika 
wpisany, będzie brzmiał zgodnie z postanowieniami uchwały numer jak to się mówi dziesięć, 
osiemnaście XL

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Boże 40 Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - jakieś arabskie 43 tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej - tak 43 dobrze Pani Zosiu. Wykształcenie robi swoje

Pani Burmistrz - 514/2010 z dnia 30 czerwca 2010

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Panie mecenasie ja mam wobec tego pytanie, bo tą uchwałę, 
którą  przed  chwilą  Pani  Burmistrz  wypowiedziała  ona  jest  jakby  z  pewną  wadą,  ponieważ 
Wojewoda przysłał  pismo informujące,  że uchyla  część  tego zapisu  i  dlatego kolejny  projekt  
uchwały na dzisiejszą sesję jest właśnie zmieniający tą uchwałę. Czy teraz my powinniśmy tu ja 
wpisać czy wpisać ja i  numer uchwały, który ją zmienia?  Jak powinniśmy postąpić żeby było 
dobrze?. No tak by się prosiło żeby najpierw podjąć i poprawić tą, co jest z błędem

Pani Burmistrz - nie można wpisać uchwały nie podjętej jeszcze

Przewodnicząca Rady Miejskiej - to znaczy ta, co Pani ją przeczytała jest podjęta tylko jest z 
błędem i częściowo uchylona

Pan mecenas Judek - tak jest podjęta tylko jest kwestia podkreślenia, że wchodzi w życie z 
dniem podjęcia, także może zmienić kolejność i najpierw tą podjąć 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - no ja bym tak radziła, bo znowu nam uchylą

Pan mecenas Judek- kwestia jest taka ze konsultacje i tak były przeprowadzone i tak wcześniej

Przewodnicząca Rady Miejskiej - nie zgodna z prawem, bo nie na mocy, niemającej mocy 
uchwały to tylko u nas tak

Pan mecenas Judek -czyli to i tak nic nie zmienia

Przewodnicząca Rady Miejskiej - ale powinniśmy

Pan mecenas Judek- tak skoro konsultacje już były przeprowadzone 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - no dobrze jak mecenas taką opinię wydaje to my tak robimy, 
bo mądrzejsi nie jesteśmy. W związku z tym autopoprawką zostały dopisane numery tej uchwały. 
Czy są jakieś pytania do tematu?. Nie widzę przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem 
uchwały na druku numer 11 po autopoprawce. Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/543/2010XLV/543/2010
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przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami pozarządowymi i innymiprzyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami pozarządowymi i innymi  
uprawionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011”uprawionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011”  

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu)

Przewodniczaca Rady Miejskiej – Uchwała została podjęta, dziękuję to może jeszcze jedną. 
Projekt  uchwały  na  druku numer 12  jest  właśnie  w sprawie  zmieniająca  uchwałę  w sprawiezmieniająca  uchwałę  w sprawie  
określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotamiokreślenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami  
wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawywymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy
o działalności  pożytku publicznego i  o wolontariacie  projektów aktów prawa miejscowego wo działalności  pożytku publicznego i  o wolontariacie  projektów aktów prawa miejscowego w  
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Proszę komisję o opinie

Radny Mazuro - komisje projekt uchwały o tak długim brzmieniu zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - dziękuję, uchwałę tę należy podjąć na podstawie wskazań 
Pana  Wojewody,  który  w  swoim  piśmie  do  Burmistrz  Węgorzyna  informuje,  iż  stwierdził  
nieważność §7 tej  uchwały,  ponieważ  stwierdził,  że  to prawo przez nas podjęte  uchwałą nie 
podlega  ogłoszeniu  w  dzienniku  tylko  wchodzi  w  życie  z  dniem  podjęcia  i  dlatego  my 
naprawiamy wcześniej popełniony błąd źle 

Pan mecenas Judek - kilku innych wojewodów ogłasza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - ktoś może zwrócił mu uwagę albo rzuciło się w oko

Pan mecenas Judek- ale Proszę Państwa, ale z ogłaszaniem to jest tak, że zwykłe budzi to wiele 
sporów  i  dlatego  że  ustawodawca  nie  podkreśla  w  ustawach,  że  dany  akt  wykonawczy  jest 
prawem miejscowym albo nie i teraz w Szczecinie na przykład i Świnoujściu jest afera, że zasady 
polityki czynszowej Sądy Administracyjne uchyliły z uwagi na to, że zasady polityki czynszowej, 
które są częścią programu gospodarki zasobami mieszkaniowymi uchwalane przez Rady nie były 
opublikowane  a  takie  było  zdanie  wojewody  szczecińskiego,  zachodniopomorskiego,  że  nie 
należy publikować zresztą wielu w kraju i trzeciego marca Sąd Szczeciński uchylił taką uchwałę, 
że nie była opublikowana a Sąd Krakowski 2 marca uchylił dlatego że była opublikowana także 
takie mamy prawo

Przewodnicząca Rady Miejskiej - ale podlegamy pod szczecińskiego wojewodę, więc 

Pan mecenas Judek - pod szczecińskiego, ale również za parę lat mogłoby się okazać, że sąd 
administracyjny tę uchwałę uchyli, bo nie była opublikowana

Przewodnicząca Rady Miejskiej - musimy się dostosować do nadzoru prawnego wojewody 
wiec musimy podjąć tą uchwałę. Przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały na 
druku numer 12 proszę o podniesienie ręki. 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/544/2010XLV/544/2010
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania zzmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z  
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawyorganizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego wo działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w  
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacjidziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji
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   (uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu)

Przewodniczaca  Rady  Miejskiej –  Jednogłośnie,  dziękuję  bardzo  i  ogłaszam 15-20  minut 
przerwy

20 minut przerwy
Przewodniczaca Rady Miejskiej – po przerwie przechodzimy do druku nr 13 w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie przetargu pisemnego ograniczonego na czaswyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie przetargu pisemnego ograniczonego na czas  
nieokreślony nieruchomości oraz obiektów i urządzeń wodociągowo – kanalizacyjnych na terenienieokreślony nieruchomości oraz obiektów i urządzeń wodociągowo – kanalizacyjnych na terenie  
Gminy Węgorzyno. Proszę komisję o opinię. Gminy Węgorzyno. Proszę komisję o opinię. 

Radny Mazuro - Komisje nie zaopiniowały projektu uchwały w celu przedyskutowania podczas 
sesji

Przewodnicząca Rady Miejskiej - dziękuję, proszę o dyskusję w tym temacie, proszę radny 
Hlib

Radny Hlib - chciałbym rozpocząć dyskusję od załącznika, który jest załączony do tej uchwały 
str. 62 podpunkt 2 Mieszewo, działka 432 droga wyłącznie do hydroforni tutaj na pewno jak i 
istnieją  obawy,  że  przetarg  jest,  nieograniczony  i  tak  naprawdę do momentu  rozstrzygnięcia, 
ograniczony,  ale  mogą  w  nim  uczestniczyć  podmioty,  które  de  facto  nie  świadczą  usług.  
Konkretny przykład, Mieszewa w tej chwili wodę dostarcza spółka z Goleniowa w przypadku 
wygrania przetargu przez firmę z Nowogardu, czy z Łobza takie firmy mogą przystąpić do tego 
przetargu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - a co też mają zezwolenie?

Radny Hlib - podobno mają tak się dowiedzieliśmy na komisji

 Przewodnicząca Rady Miejskiej - Łobez ma zezwolenie na działanie na naszym terenie 
wydane decyzją Burmistrz

Radny Hlib – w związku z tym moja propozycja jest taka, że to jest to jedyna droga, która 
prowadzi do hydroforni w przypadku gdyby nie jest do przewidzenia efekt przetargu skreślmy tą  
drogę, bo może być taka sytuacja, że droga jedyna do hydroforni będzie należała do jednej spółki  
wodnej a hydrofornia będzie należała do drugiej spółki. Sprawa w sądzie trwa odnośnie Mieszewa 
też  nie  wiadomo,  kiedy  zapadnie  rozstrzygniecie  w tej  kwestii  i  jakie  zapadnie  czy  nie  będą  
odwołania.?.  A  możemy  doprowadzić  do  takiej  dziwnej  sytuacji,  że  firmie  może  przyjść  za 
przeproszeniem helikopterem do własnej hydroforni się dostać

Przewodnicząca Rady Miejskiej - proszę, Pani Burmistrz

Pani  Burmistrz -  te  działki  porostu  są  na  stanie  majątku tego działu  zaopatrzenia  w wodę 
oczyszczalnia  ścieków  one  zostały  tutaj  tak  wpisane  jak  jest  z  rozdzielnika  natomiast  ta  
argumentacja jest słuszna toczą się sprawy sądowe, co do hydroforni w Brzeźniaku i w Mieszenie 
więc ja te drogi wyłączam tutaj z tego załącznika nr 1 do uchwały, bo jest po prostu logiczne, że  
dopóki nie jest zakończona sprawa z operatorem Wojewódzkie Wodociągi Zachodniopomorskie 
to po prostu tutaj wyłączamy

Radny Hlib - i Brzeźniak też droga? 

 Pani Burmistrz - Brzeźniak tak też
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę, Radny Mazuro

Radny Mazuro – tylko zapytam, jakie podmioty posiadają zezwolenia na zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków?. Jakie firmy mają decyzją Pani Burmistrz na dzień 
dzisiejszy?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę, Pani Burmistrz

Pani Burmistrz (Makarec) – na dzień dzisiejszy mają dwa podmioty te, co pamiętam PUWIS i 
Spółka Wodna z Łobza – Zakład Usług chyba tam Wodnych i Kanalizacyjnych z Łobza

 Radny Mazuro - Na zbiorowe zaopatrzenie w wodę?

Pani Burmistrz – tak, tak i odprowadzanie ścieków

Radny Mazuro - Goleniów nie ma decyzji burmistrza na zbiorowe zaopatrzenie w wodę?. Nie, 
bo to jest ważne na przykład, składa na wywóz ścieków płynnych komunalnych to się mówi o 
zbiorowe  odprowadzanie  ścieków  praktycznie  związane  z  oczyszczalnią  a  wywóz  ścieków 
płynnych komunalnych to

 Zastępca Burmistrza - może świadczyć usługi na terenie gminy

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Pani Burmistrz chciała też coś powiedzieć

Pani Burmistrz – tak, proszę Państwa trzy lata temu jak był ogłaszany przetarg na operatora

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie było przetargu Pani Burmistrz

Pani Burmistrz – konkurs no to konkurs

 Przewodnicząca Rady Miejskiej - rozstrzygnięty przed konkursem

Pani  Burmistrz -  zgłosiły  się  trzy  firmy,  które  na  tamten  czas  posiadały  koncesje  PUWIS 
Nowogard,  Zakład Miszyna w Łobzie  pełnej  nazwy nie pamiętam i  WZ Goleniów wszystkie 
firmy  na  tamten  czas  posiadały  aktualne  koncesje  na  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i 
oczyszczalnię ścieków natomiast teraz ja się nie interesowałam, kto ma koncesje ważne, bo to jest  
jakby  interes  firmy,  która  chce  się  ubiegać  o  przystąpienie  do  przetargu  przedłożenie  
dokumentów,  które  wymaga  ustawa  w  tym  przypadku  ustawa  o  zaopatrzeniu  w  wodę  i  
oczyszczanie ścieków narzuca, że operator powinien mieć koncesje, czyli zezwolenie burmistrza

 Przewodnicząca Rady Miejskiej - ustawa narzuca, czyli rozumiem, że jeśli firma wygrałaby to 
może zgłosić się lub wnioskować o udzielenie takiego zezwolenia, natomiast ustawa nie mówi 
tak, że przetarg ma być ograniczony tylko do podmiotów, które jeszcze przed mają zezwolenia 
czy ja się mylę? Panie mecenasie ustawa ogranicza coś takiego?

Mecenas  Judek – do ograniczeń do uczestnictwa przetargu nie  ma w aktach ta  ustawa nie 
reguluje tej kwestii natomiast po to jest przetarg ograniczony kwestia jest jak sformułować krąg 
ograniczenia, dlatego żeby w przetargu nie mogli uczestniczyć przedsiębiorcy raczej ludzie, firmy, 
które w ogóle nie zajmują się zaopatrzeniem w wodę i odprowadzaniem ścieków 
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 Przewodnicząca Rady Miejskiej - ale to może być ograniczony do posiadania koncesji na taką 
działalność, a nie koniecznie decyzji na obsługę danej gminny. I wtedy mamy sprawę rozwiązana i 
zgłoszą się Ci, którzy

Mecenas Judek - koncesje są wewnątrz gminne nie ma koncesji ogólnokrajowej 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej - no to te firmy, które mają w zakresie działalności wpisane 
właśnie zaopatrywanie w wodę i odprowadzanie ścieków. Proszę, radny Mazuro

Radny Mazuro – firmy gromadzą na innych gminach swoją działalność zaopatrują  w wodę, 
zbiorowe odprowadzanie ścieków i na tamtych gminach mają wydane koncesję przez tamtych 
burmistrzów ile potrzeba czasu czy ile,  jakie warunki spełnić, że składając wniosek do gminy 
Węgorzyno trzeba otrzymać decyzję burmistrza na te właśnie działalności?.  To jest procedura 
wydłużona, złożona czy wystarczy spełnić wymogi i Pani Burmistrz praktycznie wydaje decyzję?. 

 Zastępca Burmistrza - jeżeli będą złożone wszystkie dokumenty to tak jak każda decyzja, czyli 
ustawowo 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  czyli co?

 Zastępca Burmistrza - do miesiąca czasu powinna być wydana

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę, Pani Burmistrz 

Pani  Burmistrz –  ja  na  komisji  dowiedziałam się,  że  dokumentów nie  posiada  koncesji  na 
oczyszczanie  ścieków,  bo  koncesje  na  zaopatrzenie  wody  posiadają  i  zaraz  po  komisji 
zadzwoniłam  do  Prezesa  Wodociągów  Zachodniopomorskich  Goleniów.  Złożył  wniosek  i 
otrzyma koncesje, także uważam, że spełni wymogi otrzyma zezwolenie burmistrza i przystąpi do 
przetargu 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej –  ale pytanie było ile to trwa?

Pani Burmistrz – 30 dni decyzja administracyjna 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –a  bo  według  kapa  to  jest  tak  w  sprawach  łatwych 
niezwłocznie, w sprawach trudniejszych, 30 ale nie dłużej, niż 60 więc jak jest wola to jest od ręki  
a jak nie ma woli to jest 60

Pani Burmistrz – dlatego zadzwoniłam do Prezesa żeby złożył, ponieważ nie chcę mieć jakiś  
zarzutów ze strony radnych, że celowo były jakieś manipulacje, żeby Goleniów nie przystąpił do 
przetargu oni byli zaskoczenie że nie mają tego zezwolenia ono po prostu wyszło im 2 lata temu 
straciło ważność i sam Prezes był mile zaskoczony, ze jest taka sytuacja i ogólnie szykują się do 
przetargu  także  podziękował  za  tą  informację  przygotowują  dokumenty  złożą  i  wydam  im 
decyzję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - dziękuję, Radna Kamieńska proszę 

Radna Kamińska – ja chciałam zapytać o coś takiego, ale jednym zdaniem tak czy nie, czy jak  
złoży PUWIS pierwszy to będzie Pani czekała na Goleniów czy też odrazu Pani zrobi przetarg i  
już oni nie zdarzą tak czy nie?
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Pani Burmistrz – przetarg będzie ogłoszony po wydaniu koncesji dla Goleniowa 

Radna Kamińska- aha dziękuje bardzo

Pani Burmistrz - także czekamy na Goleniów

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja tam bym wolała ujednolicić, bo wiadomo jak jest dwóch 
operatorów to te stawki są po pierwsze, że różne po drugie są wyższe niż gdyby to był jeden gdyż 
koszty stałe rozbijają się wtedy na większa ilość litrów wody. Jeśli nie ma dyskusji w tym temacie 
więcej to przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 13 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało:
Za – 7
Przeciw – 1
Wstrzymało się – 3
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/545/2010XLV/545/2010
wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie przetargu pisemnego ograniczonego na czaswyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie przetargu pisemnego ograniczonego na czas  

nieokreślony nieruchomości oraz obiektów i urządzeń wodociągowo – kanalizacyjnych na terenienieokreślony nieruchomości oraz obiektów i urządzeń wodociągowo – kanalizacyjnych na terenie  
Gminy WęgorzynoGminy Węgorzyno (uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej -  kolejny  projekt  uchwały  mamy na  druku  nr  14  zmianyzmiany  
uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr XXI/184/2008 z dnia 03 lipca 2008 roku w sprawieuchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr XXI/184/2008 z dnia 03 lipca 2008 roku w sprawie   
uchwalenia  wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminyuchwalenia  wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminy  
WęgorzynoWęgorzyno

Przewodnicząca Rady Miejskiej - proszę komisję o opinie 

Radny Mazuro – Komisje projekt zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy w tym temacie ktoś chciałby zabrać głos?. Nie 
widzę przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk numer 
14 proszę o podniesienie ręki. 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało:
Za – 11
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/546/2010XLV/546/2010
zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgrzynie Nr XXI/184/2008 z dnia 03 lipca 2008 roku wzmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgrzynie Nr XXI/184/2008 z dnia 03 lipca 2008 roku w  

sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminysprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy  
WęgorzynoWęgorzyno

 (uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  Jednogłośnie dziękuję. Kolejny projekt uchwały na druku 
15 nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Węgorzyno. Proszę komisjęnadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Węgorzyno. Proszę komisję 

Radna Kamińska – w związku z tym, iż materiały o kandydatach,  o których była mieliśmy 
wydać opinie dostałam dopiero wczoraj o godzinie 16 komisja nie zajmowała się tą sprawą i  
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wnoszę wniosek formalny o oddalenie tej, że uchwały z posiedzenia Rady Miejskiej dzisiejszej

Przewodnicząca Rady Miejskiej - czy są jeszcze jakieś inne wnioski?.  Nie widzę głosujemy 
wniosek radnej 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało:
Za – 9
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 2
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej-  Projekt  na  druku  Nr  16  jest  w  sprawie  nadania  tytułu 
zasłużony dla Gminy i Miasta Węgorzyno proszę komisje o opinie 

Radna Kamińska – argumentacja jest taka sama, ponieważ wczoraj o 16 dopiero dostarczono 
nam  kolejnych  18  kandydatów  wszystkich  jest  30  wobec  tego  również  wnoszę  o  oddalenie  
dzisiejszych obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej - dziękuję, czy jest jakiś wniosek?. Dyskusja?, nie widzę 

Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało:
Za – 9
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 2
Wniosek został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  - ostatni projekt uchwały, dzisiaj wprowadzony przez Panią 
Burmistrz w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy wieczystego użytkowania i nabycie 
budynków w miejscowości Brzeźniak. Proszę Komisje o opinię, bo wiem, że była wydawana w 
tym temacie. 

Radny  Mazuro -  ten  projekt  uchwały  został  doręczony  na  komisji  członkom  komisji,  ale 
dyskusja została przeniesiona na posiedzenie sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - otwieram dyskusję w temacie proszę, proszę Pani Burmistrz

Pani Burmistrz – sprawa dotyczy Brzeźniaka budynku, który jest propozycja żeby odkupić od 
osoby prywatnej przeznaczyć na świetlice wiejską. Rada podejmowała wolę jak dobrze pamiętam 
wolę podjęcia tej uchwały po spełnieniu warunku, że będzie budynek się nadawał na taki obiekt  
na świetlice. Pracownik do spraw budownictwa sporządził opinie stwierdził, że budynek spełnia 
wymogi  żeby  adoptować  go  na  świetlicę  i  przedkładam już  Państwu  propozycję  uchwały  o 
nabyciu tego budynku z tym, że tutaj zaszła zmiana nie będziemy tego budynku kupować tylko  
jest  rozwiązanie  wieczystego  tak  Zosiu?,  wieczystego  użytkowania  i  nabycie  oczywiście  na 
podstawie wyceny, która w takim przypadku jest również konieczna to, jeżeli będzie zgoda rady 
to zostaną środki zaplanowane w budżecie na przyszły rok. Dodam tylko, że budynek jest dobrze 
zlokalizowany, bo w centrum wsi nie jest duży jest taki w sam raz jak na jedno pomieszczenie na 
świetlice z sanitariatem, z małą kuchenką, więc dla Sołectwa Brzeźniak jest to obiekt idealny 

Radna Kamińska – proszę, wytłumaczyć mi, co to znaczy to, co Pani powiedziała teraz tak 
prościej może, bo ja nie wiem, co my mamy teraz z tym zrobić?

 Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie kupujemy a co?
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Radna Kamieńska – nie kupujemy a co robimy?. Płacimy, ale, za co?

Pani Burmistrz -  tak jak pisze rozwiązujemy umowę  i nabywamy budynek musimy zapłacić 

Radna Kamińska  - to i tak de facto pójdą pieniądze 

Pani Burmistrz – może inaczej jest sformułowane 

Radna Kamińska- proszę, Pani Zosiu powiedzieć jaśniej 

Zastępca Burmistrza – jeśli na dzień dzisiejszy gmina jest właścicielem gruntu, a użytkownikiem 
wieczystym  jest  osoba  fizyczna,  osoba  fizyczna  jest  również  właścicielem  budynku,  żeby  to 
przeszło na nas musimy rozwiązać umowę wieczystego użytkowania a budynek kupić a budynek 
po prostu kupić 

Pani Burmistrz-  czyli grunt wraca do gminy, tylko płacimy za budynek

Radna Kamińska – ale ja tu mówię o pieniądzach że trzeba kupić 

Pani Burmistrz – tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej- radny Hlib proszę,

Radny Hlib – temat częściowo już się wywiązał na komisji padło fundamentalne pytanie. Ile?. 
Ile i za ile?. Była taka nasza prośba tutaj na komisji nie, chociaż przybliżoną kwotę bardzo lubimy 
znać cyfry, tak przecież nikt nie wymaga, co do złotówki, bo wiemy i mamy taką świadomość, że  
nie ma jeszcze wyceny zresztą w treści uchwały jest możliwa po wykonaniu dokumentacji ile w 
przybliżeniu? 

Pani Burmistrz – kierownik tak oszacowała tak 70- 80 tysięcy

Radny Hlib – za budynek?

Przewodnicząca Rady Miejskiej- mam pytanie.  Panie mecenasie a jak z tym przepisem, że 
właścicielem obiektów jest ten, kto jest właścicielem nieruchomości?

 Pan mecenas Judek - nie ma zastosowania w tym przypadku wieczysty użytkownik jest zawsze 
właścicielem budynku wzniesionym na gruncie obciążonym wieczystym użytkowaniem. Jest to 
wyjątek od zasady, ze to, co na gruncie jest własnością właściciela 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - dziękuję, radny Mazuro proszę

Radny Mazuro – w czerwcu wyraziliśmy wolę na nabycie od osoby fizycznej tego budynku, ale 
przed przejęciem mieliśmy dokonać ekspertyzy stanu technicznego i podać orientacyjny koszt na 
wykonanie akurat tej świetlicy i koszt za ile możemy to kupić. Wypadła jakaś tam suma 60-70 
tysięcy koszt zakupu. Koszt remontu to przyszła rada będzie ustalała, jaki zakres remontu będzie  
wykonany i za ile pieniędzy zmiana sposobu użytkowania, ale zakup tego budynku to pewnie,  
będzie musiał być poprzedzony uchwałą rady o przeznaczeniu środków na zakup tego budynku a 
na razie chcemy tylko kupić. Czy ta procedura musi być zachowana, że rada musi wyrazić zgodę 
na zakup tego budynku strzelam na 100 tysięcy, tysięcy może w negocjacjach Pani Burmistrz kupi 

Strona 27 z 40



go, za 30 bo wartość budynku sprzedana przez GS to nie jest tajemnicą wiadomo ile ona jest i  
trzeba  zobaczyć,  jaki  został  wniesiony  wkład  na  remont  powiedzmy  tego  budynku  i  można 
ocenić?. Gmina jest bardzo dobrym kupcem, bo gmina ma pieniądze czasami w kredycie, ale 
pieniądze ma i gmina zapłaci ja bym też chętnie chciał własność sprzedać gminie pewne, że się 
pieniądze dostanie. Czy te pieniądze muszą radni potem przeznaczyć jeszcze raz, bo będzie zgoda 
na zakup a się okazuje, że 150 tysięcy gmina nie przeznaczy?. Kupimy świetlice a później ustalimy 
ile trzeba przeznaczyć na remont

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję Pani Burmistrz proszę

Pani Burmistrz -  jeżeli  będzie  uchwała podjęta  o nabyciu  tego budynku to już w projekcie  
budżetu będzie zapisana pozycja zakup nieruchomości zaplanujemy kwotę załóżmy 70-80 tysięcy 
a  potem  będzie  wycena  a  potem  mając  wycenę  będziemy  z  właścicielką  negocjować,  więc 
ostateczny zakup będzie dopiero..  Ja chciałam powiedzieć Państwu, że mamy na przyszły rok 
przypomnę planowane 4 remonty świetlic z programu termo to jest: Mieszewo, Mielno, Sielsko i  
Runowo Pomorskie i tu zawsze pada takie pytanie od niektórych radnych a za ile?. A ile to będzie  
kosztować?. I chcę przypomnieć,  że właśnie te świetlice:  Sielsko,  Mielno,  Mieszewo, Runowo 
Pomorskie. To będą kosztować tam jest średnio 150 tysięcy remont plus termomodernizacja plus 
jeszcze proszę Państwa musimy dodać prace dodatkowe, które na pewno będą w tych obiektach,  
więc proszę sobie powiedzieć, że jeżeli robimy remonty w innych świetlicach,  to również i w 
Brzeźniaku czy w innych świetlicach, w innych sołectwach, które jeszcze nie mają po prostu, że 
to kosztuje nie ma obiektu z darmo za obiekt trzeba zapłacić, a potem włożyć jeszcze jakieś 
pieniądze w remont. Mamy kierunek taki, że mamy zrobić świetlice we wszystkich sołectwach i 
robimy to kolejno z kadencji na kadencję i tego się trzeba trzymać. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, proszę Panie sołtysie 

 Sołtys Adamów - mi się wydaje, że tutaj nie ma, co dyskutować, podstawą do zapłacenia będzie  
wycena, na razie nie ma wyceny to nie wiemy czy tak jak Pan mówił czy 20 czy 80, kiedy będzie  
wycena będziemy negocjować cenę a jest to najlepsze miejsce i ostatni budynek i ostatnia działka,  
która  można  kupić,  bo  już  są  inne  prywatne  i  nic  nie  kupimy  w  tym stanie  20  letni  sklep  
murowany, żel-betonowe płyty są strop jest dach jest aluminiowa blacha teraz nikt aluminiowej 
nie kupuje tylko kupują jakieś podróby i nigdzie nie cieknie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ocieplony 

Sołtys Adamów - media są podłączone

 Pani Burmistrz- instalacja pewnie

Sołtys Adamów - jest kanalizacja, jest prąd, co więcej trzeba byliśmy w środku nikt nie mówi, że  
to  troszkę  jeszcze  remontów,  może  nie  remontu  tylko  wylania  posadzki,  bo  już  są  regipsy 
położone, wstawienie kuchni, komin jest, ogrzewanie zrobimy kominkowe nawiewowe pięknie 
będzie. Przyjedziecie na otwarcie to będziemy zadowoleni

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, kto jeszcze w sprawie?. Kto jeszcze w sprawie tego 
budynku w Brzeźniaku? Jeśli nie ma dyskusji poddajemy to pod głosowanie 

Pani Burmistrz - a tutaj jeszcze podpowiadam z zastępcą, że przy tym budynku jeszcze jest  
kawałek działki gminnej 
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 Przewodnicząca Rady Miejskiej - to znaczy, to ja się jeszcze zapytam Pana mecenasa czy w 
związku z tym, że ten projekt uchwały wpłynął nie na 7 dni przed sesja czy my podejmując taką 
uchwałę nie narażamy się na to, że wojewoda nam ja uchyli?

Mecenas  Judek  –  jeżeli  umieścicie  Państwo  w  porządku  obrad,  a  już  to  chyba  zostało 
umieszczone 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej - Panie mecenasie mięliśmy sesję nadzwyczajną projekty w 
porządek wsadzone i wojewoda uchylił chyba na wniosek naszych władz niektórych

Mecenas Judek – to na sesji nadzwyczajnej 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,  –  dlatego  nie  wiem,  co  z  tym,  bo  to  dzisiaj  zostało 
wprowadzone dla większości radnych i żeby nie było, że ktoś coś tam uprzejmie doniesie i nam 
uchylą

Mecenas Judek - musze powiedzieć, że z mojej praktyki jest to zwyczaj nagminny 

Radny Hlib - u nas szczególny

Mecenas Judek – w Gryfinie na każdej sesji są wprowadzane dodatkowe uchwały 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - no, bo mamy jeszcze jedną sesję można na następną. No, ale 
dobra. Głosujemy, kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym dodatkowy druk numer 17
Kto jest za?, proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało:
Za – 11
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XLV/547/2010XLV/547/2010
wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy wieczystego użytkowania i nabycie budynku wwyrażenia zgody na rozwiązanie umowy wieczystego użytkowania i nabycie budynku w  

miejscowości Brzeźniakmiejscowości Brzeźniak
 (uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  Jednogłośnie  dziękuję  oby  wojewoda  nam  nie  uchylił. 
Wyczerpaliśmy punku 4 i 5 to odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje  
zgłoszone na poprzednich sesjach proszę, Pani Burmistrz

Pani Burmistrz – w odpowiedzi na interpelację Pani Radna Kamińska – interpelacja dotycząca 
lokali PKP przejętych i co to znaczy od zera?

Radna Kamińska – mieszkańcy zrozumieli, że przejmują bez długów, że będą startować od zera 
po umarza Pani wszelkie długi, które mieli wobec kolei czy to jest prawda?

Pani Burmistrz – proszę Państwa, więc wyjaśniam, że spotykałam się z osobami, które w tych 
lokalach mieszkają, i które przejęliśmy i omawialiśmy ich sytuację prawną, czyli kto ma umowę, 
kto nie ma umowy, kto ma długi, kto nie ma długów i ich informowałam, że te osoby, które nie 
mają umów to będą miały podpisane umowy z gminą natomiast te osoby, które mają umowy to 
będą  zawarte  aneksy  do  umów.  Te  osoby,  które  mają  zadłużenie  to  zadłużenie  będzie 
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zweryfikowane, co to oznacza, że będziemy oceniać czy długi są przeterminowane, czyli część 
dług, który nie ma prawomocnego wyroku sądowego z klauzulą wykonalności on po 3 latach się 
przedawnia tak Panie mecenasie? – tak. W związku z tym, czyli w tym zadłużeniu, które nam 
przekazało PKP jakiś dłużnik będzie miał długi przeterminowane to praktycznie tych długów już 
nie możemy odzyskać i te długi będą umorzone 
 
Pan Mecenas Judek – one istnieją, ale nie można ich dochodzić

Radna Kamińska – ale  przepraszam bardzo,  jeżeli  teraz przekazywało nam PKP te lokale  i 
wpisało zadłużenie ileś  tam 400 ileś  tysięcy to oni takiej  klauzuli  nie widzieli,  że są napchani  
kredyt w długi są one przedawnione wiedzieli o tym czy nie?

Pan Mecenas Judek – wiedzieli  o tym, ale sęk w tym, że dług, który jest przedawniony nie  
wygasa on istnieje można o nim pisać, ale nie można dochodzić do 

Pani  Burmistrz -  a  my  ten  dług  też  nie  będziemy  trzymać  żeby  jakby  wisiał  na  naszym 
zadłużeniu  tylko  po  prostu  go  umorzymy  decyzją,  bo  nie  ma  sensu  żeby  nasze  zadłużenie 
wynosiło ileś tam jak przedawnił się 

Radna Kamińska – czyli to jest furtka dla tych prasa niech napisze, żeby nie płacili a potem się  
przedawni 

Pani Burmistrz – Nie, nie to nie jest sposób tak nie można

Pan Mecenas Judek – skrzętny wierzyciel może zapobiec przedawnieniu, jeżeli skieruje sprawę 
do sądu i wówczas bieg przedawnienia jest przerwany i do od wyroku jest 10 lat z kolei 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę, radny Mazuro

Pani Burmistrz – to ja może tylko dokończę myśmy proszę Państwa przed przejęciem lokali 
chyba przed przejęciem uchwały skierowałam pismo do PKP, ze przyjmujemy długi, na które są 
wystawione prawomocne wyroki sądowe z klauzulą wykonalności. I to, co mówiłam ludziom, że 
będziemy ich każdego dłużnika rozliczać w ten sposób ze będziemy analizować dług, który jest 
objęty prawomocnym wyrokiem a które nie są. Po prostu to pojęcie może padło taki wyraz, że od 
zera  to  jest  to  na  pewno  dotyczyło  osób,  które  nie  mają  umowy  najmu  z  PKP  płacą  za 
mieszkanie  potrójny  czynsz,  czyli  ileś  tam chyba 5 zł  za m2,  1200  zł  miesięcznie  i  te  osoby 
praktycznie one zaczną w gminie od zera, dlatego że będą miały umowę z gminą. Stawkę już będą 
miały gminną, czyli złoty z czymś za m2, i oczywiście dług zostaje ważny tylko po zweryfikowaniu 
może się okazać jak ktoś ma tego długu 80 tysięcy i okaże się ze połowa została przeterminowana 
to zostanie mu 40 także my dopiero będziemy to analizować i na pewno nie ma nie może być 
przypadku, bo byłaby to niegospodarność gdybyśmy wszystkim umorzyli bez oceny czy ten dług 
jest objęty nakazem zapłaty prawomocnym wyrokiem czy nie. I oczywiście te osoby mogły to tak  
zrozumieć,  że  od  zera  i  wszystko  będą  miały  umorzone  –nie!.  Umorzone,  jeżeli  jest 
przeterminowane.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Mazuro, proszę radny 

Radny Mazuro – ten dług powstał na tych lokalach tam na iluś mieszkańcach. Tam zarządzała 
spółdzielnia ”Atut”, to nie wiem ktoś tam zarządzał. To nie była jednostka jakaś tam wydział  
mieszkalnictwa  czy  nieruchomości  kolei.  I  w tej  chwili  ten  dług,  który  przejęliśmy,  jeżeli  te 
pieniądze udałoby się nam szczęśliwie uzyskać czy Panie Mecenasie nie musimy oddać dla niej dla 
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PKP tylko Spółdzielni  mieszkaniowej  przez PKP, bo praktycznie  my dług będziemy dopiero 
generować po chwili jak mamy od zera, bo praktycznie nasz dług będzie z chwilą jak nam nie  
zapłacą pierwszej raty. To będą nasze dochody i praktycznie wiemy ze cześć nie będzie i tak  
płacić.  Ale  tak  będą  pieniądze  będziemy  dochodzić  tych  starych  długów  tam  400  tysięcy 
cieszyłbym się do 150 tak, chociaż odzyskać. Czy te pieniądze nie wystąpią o oddanie z tamtych 
długów kolej?.

Pani Burmistrz – z ustawy wynika, że oni przekazują nam dług, lokale z długiem i koniec nic do 
tego nie  mają  tak  wynika  z  ustawy.  Dług  my sobie  bierzemy  i  teraz  i  go  egzekwujemy  jak 
wyegzekwujemy to będzie dochodem gminnym. Mam Państwu tylko powiedzieć ze już jest jeden 
przypadek, że osoba spłaca dług za dłużnika kolejowego. Podpisujemy ugodę pierwsza rata 10 
tysięcy jest wpłacona kolejny dług będzie płacony. Także nie wygląda to tak strasznie, że tych  
długów nie odzyskamy to jest raz a także chcę Państwu powiedzieć,  że osoby, które płaciły,  
którym PKP teraz naliczała czynsz 1200 złotych za miesiąc to powiedziały, że one z radością  
zapłacą za to mieszkanie normalnie tak jak wszyscy płacą, nie wiem jak na osiedlu płacą 400  
złotych może 500 złotych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – 620

Pani Burmistrz – 620 nie wiem czy zależy, jaki to powiedziały te osoby że do gminy zapłacą, bo 
je będzie stać, bo pracują. Natomiast 1200 zł całą pensję on nie był w stanie oddać na zapłatę 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ja mam pytanie do Pani skarbnik. Czy to mam to rozumieć 
ten dług przejęty od PKP nas nic nie kosztował i jeśli nam się uda coś ściągnąć to jest czysty nasz 
dochód?

Pani Skarbnik – tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej – oni nam przekazali prawa wejścia w wierzytelność tak?. My 
staliśmy się wierzycielami bez płacenia im, oni ponieśli straty tak?

Pani Burmistrz – tak

Mecenas Judek – oni chcieli się pozbyć kłopotu w postaci budynku a przy okazji przekazali nam 
wierzytelności

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  radny Hlib, proszę 

Radny Hlib – temat kontaktów z PKP tutaj niejednokrotnie padał na tej sesji. Ja mam jedno 
pytanie. Czy przypadkiem takim jak gdyby druga stroną medalu tego przejęcia lokali nie będzie  
temat umorzenia jeszcze na przykład wierzytelności w postaci podatków należnych nam, a które  
PKP,  powinna  nam zapłacić?  Bo takie  zadłużenie  PKP u nas  też  ma,  żeby  to robimy targi  
weźmiemy drogę Agencja da nam pieniądze na modernizacje oświetlenia?

Pani  Burmistrz -  Panie  radny  w uchwale  pisze  wyraźnie,  że  przejecie  za  podatki  a  tutaj  w 
przypadku mieszkań nie za podatki tu przyjmujemy mieszkanie za pieniądze z gminy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie tu jest komunalizacja z tym, że będziemy mieli problem 
będziemy musieli utrzymywać budynki i remontować je. Proszę, Pani Burmistrz dalej

Pani Burmistrz – będziemy ponosić koszt w udziale, jaki mamy. Druga interpelacja dotyczyła 
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paczek raczej darów, które przychodzą z PCK i tu proszę Państwa odbywa się to już od dwóch 
lat wygląda to w ten sposób, że my problemy z Ośrodkiem Pomocy Społecznej, który nie chciał  
organizować  wydawania  darów,  ponieważ  nie  miał  miejsca  i  ustawowo  Ośrodek  Pomocy 
Społecznej,  czyli nie może, bo dary PCK może wydawać sama organizacja i Polski Czerwony 
Krzyż.  Weszliśmy  tutaj  we  współpracę  z  Polskim  Czerwonym  Krzyżem  i  powstało  Koło 
Sympatyków  PCK  na  terenie  gminy.  I  to  koło  wydaje  paczki  Pani,  która  jest  na  robotach 
publicznych Pani Wojtala oddelegowałam ją do dzielenia tymi darami. Odbywa się to na takiej  
podstawie,  że  za  każdym  razem  jak  jest  transport  żywnościowy  jest  taka  informacją,  którą 
piszemy, wywieszamy, dostarczamy sołtysom, informujemy, co będzie wydawane na jedną osobę 
i odbywa się to w ten sposób, że OPS daje listę osób uprawnionych do otrzymania tych darów, 
następnie zgodnie w wytycznymi PCK może dostać dary osoba, która oświadczy, że ma trudną 
sytuację finansową. Został opracowany przez PCK odpowiedni taki formularz, w którym osoba, 
która  jest  poza  listą  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  wypełnia  ten  druk  wiarygodność  podpisu 
potwierdza sekretarz. Wczoraj Pani sekretarz potwierdzała, bo nie było zastępcy i ta osoba idzie 
po żywność w ten sposób się to odbywa. Jest to chyba dwa razy w miesiącu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale Pani Burmistrz czy wszyscy potrzebujący z listy OPS- u 
są w pierwszej kolejności zaopatrzeni w te dary?

Pani Burmistrz – na pewno. W kolejce chyba wszyscy stoją 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czyli może się okazać, że Ci najbardziej potrzebujący nie 
dostali bo już wcześniej rozebrali Ci co nie bardzo 

Pani Burmistrz – nie zostają jeszcze na trzeci dzień. Dzisiaj zostały chyba czwarty dzień były 
dary  wszyscy  potrzebujący  otrzymują.  Te  dary  są  coraz  większe,  transporty  coraz  większe,  
ponieważ w końcu to jest tak zorganizowane jak powinno być. Jest osoba, która wydaje z listy a 
potem z listami jedzie do PCK i się rozlicza z tych kilogramów, z podpisów, że nadzoruje to Pani  
zastępca,  Makarec  uważam, że  to jest  dobrze  zorganizowane  zawsze  są  jeszcze  jakieś  uwagi,  
pretensje ze dostają osoby, którym powodzi się dobrze, ale ogólnie trzeba powiedzieć, że akcja 
przebiega dobrze 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radna Kamińska 

Radna Kamińska – Ja  tylko powiem tak:,  dlaczego o tym zapytałam i  to powiedziałam, bo 
przynajmniej dzisiaj z miejscowości nie, których Panie wyszły teraz i rozmawialiśmy i cały czas to 
było tak nagłaśniane są we wsiach ludzie samotni, którzy naprawdę nie są w stanie ani przyjechać 
ani powiedzieć i teraz wydawało mi się,  jeżeli  OPS jest to ich obowiązkiem jest spakować w 
samochód i rozwieść po tych domach to jest pierwsza podstawowa rzecz, bo Ci ludzie nie dotrą  
tutaj nie dotrą, bo po prostu nie maja możliwości. Natomiast ci, którzy tutaj stoją pod Urzędem 
Gminy wszyscy psioczą i ja również to nie jest tak ze przyjeżdża biedak. Jeżdżą samochodami  
ładują  całe  i  teraz nagle  się  okazuje,  że  są  jakieś  oświadczenia,  bo  do tej  pory  wszyscy  byli  
przekonani,  że  z  OPS-u to ludzie  biedni  znaczy biedni,  ludzie,  którym się po prostu  należy. 
Natomiast  teraz  jak  się  widzi  to  we  wtorek  była  komisja  jak  zobaczyliśmy  tych  wszystkich 
potrzebujących  to  kolejka  była  spora  do  Pani  Zosi  podpisywali  i  dzwonili.  Powiem  z  całą 
przykrością znam kilka tych twarzy, przynajmniej kilka znam bardzo dobrze i dlatego pytam o to,  
bo te  babcie  ci  dziadkowie  ci  naprawce potrzebujący  nie  przychodzą  i  wydaje  mi się  to  nie  
uczciwe może Pani mówi ze to jest fajne ok. to jest fajne Pani zdaniem moje jest całkiem inne i  
myślę, że niektórych osób również nie tak powinno się to odbywać

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  Pani  Burmistrz  proszę  dalej  odpowiadać.  Nie 
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widziałam Panie sołtysie bardzo proszę 

Sołtys Dobrucki  – nie jest odnośnie darów ale to też się wiąże z tym mamy tutaj emigranta z 
Węgorzyno dostaliśmy Rysia Urbańskiego i on jest bez niczego bez dowodu rejestracyjnego, bez 
książeczki wojskowej i nigdzie nie zapisany i chyba nie przeżyje tej zimy i bez prądu i bez niczego. 
To już się nie ciągnie dwa lata, kiedy to zostanie rozwiązane jak jego się nie weźmie za rękę i się  
nie  zawiezie  na zdjęcie  to pieniądze  na ten bilet  autobusowy przepadną.  Potrzebuje facet  po 
prostu  ratunku  jest  moim  zdaniem  uzależniony  od  alkoholu  i  sam  sobie  nie  pomorze.  Do 
Ośrodka  Pomocy  Społecznej  żeby  go  oddać  nie  chce  się  zgodzić  chce  mieszkać  tam gdzie 
mieszka, ale fatalne warunki ma no niestety teraz jest ciemno to nawet na świeczkę nie ma. Żyje z 
takiej pracy za 75 groszy na godzinę tak mu ta średnia wychodzi. I chciałbym żeby się nim zająć,  
bo co roku jest zima i co roku jest ten sam problem. Tylko nie zauważamy tego, bo on jest taki  
nieśmiały i on się o nic nie upomni jak ma, co jeść to ma jak nie ma to nie ma i tak to się dzieje.  
Jest po prostu w gminnym budynku mieszka i nikt się nim nie interesuje czy płaci, czy ma ten 
dług jest umarzany czy korzysta z tej dopłaty dofinansowana

Pani Burmistrz - długi są, bo przecież komornik nie ma, z czego zapłacić. Zajmuje mieszkanie 
komunalne dalej nie płaci. Dp Ośrodka dla Samotnych Mężczyzn nie chce iść i takie są sytuacje 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to może takiego na prace interwencyjne przyjąć czy do CIS- 
u skierować żeby go przerobili

Sołtys  Dobrucki– są  jacyś  ludzie  odpowiedzialni  niech  go  strażnik  weźmie  jakieś  pieniądze 
przeznaczyć zrobić zdjęcia, zrobić dowód żeby mógł się zarejestrować nawet na bezrobotnego 
żeby coś z tego człowieka było, bo tak nic z tego nie będzie 

Pani Burmistrz- przekażemy jeszcze do Ośrodka Pomocy Społecznej, ale wiem ze mówiły mi 
Panie, że tam cały czas pracują z nim, i po prostu nie nadaje się do pracy. Lekarz nie da mu 
skierowania, bo żyje tylko z zasiłku dostaje tylko zasiłek jak wyda na żywność to dobrze, ale jak 
przepija to, co my mamy zrobić 

SołtysDobrucki– nie wiem czy dostaje zasiłek, bo nie ma dowodu osobistego 

Pani Burmistrz – nie na pewno dostaje 

Radna Kamińska – nie dostaje, bo nie ma dokumentów 

Sołtys Dobrucki– nie jest zarejestrowany na bezrobotnego to nie dostaje jest obywatel, którego 
nie ma i nie ma nic

Pani Burmistrz - sprawdzimy ja sobie zapisze, ale na pewno ma jakaś pomoc, bo inaczej by 
przyszedł

Sołtys Dobrucki -  nie dostaje proszę Pani, bo nie jest obywatelem nie jest zarejestrowany na 
bezrobotnym i nie jest tutaj w opiece zarejestrowany i skąd dostanie dary, przecież dary trzeba  
rozliczyć i sama Pani wie, że wszystko trzeba było pisać

Pani Burmistrz – tak, tak

Pani Zastępca Makarec– PESEL, trzeba było dać 
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Sołtys Dobrucki– nawet medalik jak się dostanie to trzeba go pokwitować 

Pani Burmistrz – proszę Państwa jeszcze,  co,  do darów to dwa zdania,  bo tutaj  ostatnio z 
zastępcą dyskutowałam, że chciałam żeby część darów trafiała do sołtysów i żeby sołtysi to, co  
mówi Pani radna Kamińska dotarli do tych ludzi, którzy, leżą, są chorzy, są samotni i nie mogą 
przyjść po dary. Będziemy tutaj rozmawiać z sołtysami czy się zgodzą. Trudno żeby urząd proszę 
Państwa jeszcze brał samochód i jeździł rozwoził dary. 

Radny  Cierpisz  –  żeby  rozwiązał  problem,  bo  on  chodził  raz  w  tygodniu  był  chory, 
potrzebujący 

Pani Burmistrz – zobaczymy, będziemy jeszcze o tym rozmawiać 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radna Kamińska, proszę 

Radna  Kamińska –powiem  tylko  tyle,  Ci,  co  pracowali  za  czasów  Pana  Kanarskiego,  w 
świetlicach wszystkie świetliczanki  wiedziały,  że jak były dary to braliśmy samochód od Pana 
Makarskiego,  dary były składowane na samochód wywiezione po świetlicach i  było wszystko 
bardzo sprawnie nikt nie miał do niczego pretensji a teraz jest to trochę inaczej i mi się to nie  
podoba 

Przewodnicząca rady Miejskiej – radny Hlib, proszę

Radny Hlib – ja sobie pozwolę skomentować wypowiedzi Pani Burmistrz odnośnie tego żeby 
dołożyć  sołtysom  kolejne  zadanie.  Zbierali  podatki,  odpowiadają  za  zakoszenie,  pilnują 
pracowników wiele innych jeszcze rzeczy. To moje hasło na następnej sesji dajmy im podwyżkę 
skoro mają mieć jeszcze jedno zadanie.

Przewodnicząca Radny Miejskiej – Pan sołtys, proszę

Sołtys Korcz - co do tych darów to kiedyś tak było ze za byłego sołtysa, te dary tak dzielono 
temu, temu damy i były później tam wojny z tego nie. Teraz też są dary i po prostu rozdawane są  
każdemu po równo nawet jak przypadnie pół kilograma cukru to dostaje każda osoba dostaje pół 
kilograma cukru jest cichutko jakiegoś czasu nikt nie ma pretensji żadnej. To jest takie jedyne  
wyjście nie robić wyjątków biedny, bogaty. Dać wszystkim po równo i jest spokój 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – socjalizm to już mięliśmy sołtysie

Sołtys Korcz – jeżeli ktoś tam pije i nie ma na chleb to już jest jego wybór niestety 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale widzi sołtys że są osoby, które potrzebują tej pomocy a 
jej nie otrzymują 

Sołtys Korcz – ale, wszyscy po równo dostają

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jak ten Pan nie dostał nic 

Sołtys Korcz – który?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dobra
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Sołtys Korcz – nie ja mówię jak w Mielnie jest w ten sposób zrobione i jest spokój i nikt nie ma  
pretensji

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kraina mlekiem płynąca cieszyć się, że mamy Mielno. Pani 
Burmistrz proszę dalej

Pani Burmistrz –kościół w Winnikach tam chodzi o remont dachu był u mnie proboszcz z 
członkiem rady parafialnej. Umawialiśmy się ze tam pojedzie wykonawca obejrzy ten dach ile to 
ma kosztować i nie mam informacji czy był czy ustalony jest koszt także 

Radna Kamińska - z tego, co ja wiem, co do mnie doszło od tego Pana to Pani obiecała 10  
tysięcy złotych oni czekają na te pieniążki a wykonawca czeka aż Pani da pieniądze i on będzie  
robił on już czeka 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - w budżecie są już chyba te pieniądze

Radna Kamińska – nie ma pieniędzy 

Pani Burmistrz – nie ma, bo nie ma wniosku. Oni muszą dzwonić do wykonawcy, bo dałam im 
telefon do Pana Rególskiego, żeby zadzwonili Pan Rególski musi przyjechać, obejrzeć 

Radna Kamińska – Pan Rególski już to zrobił, wszystko jest zrobione 

Pani Burmistrz – to ja nie mam tej informacji po prostu tutaj Proboszcz i Pan z rady parafialnej 
musi się skontaktować ze mną

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój 

Pani  Burmistrz – kolejna  interpelacja,  chodzi  o działkę  pod market  proszę  Państwa to jest 
działka na Grunwaldzkiej, którą Rada podjęła uchwałę 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jagiellońska

Pani Burmistrz – Przemysłowa czy Kolejowa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to, co Pani przez okno widzi  za torami tam gdzie stoją 
jakieś tam jeszcze urządzenia do zabaw

Pani Burmistrz – proszę Państwa ja wstrzymałam ogłoszenie przetargu do czasu jak zapadła 
decyzja o budowie marketu i teraz po prostu już jest przygotowana procedura ogłoszenia. Czy to 
już było ogłoszone Zosiu?

Zastępca Burmistrza - było

Przewodnicząca Rady Miejskiej – było podane do publicznej wiadomości 
  
Pani Burmistrz –było wywieszone teraz jest ogłoszenie o zbyciu przetargu 

Radna Kamińska - dlaczego Pani zatrzymała?. Jaki był powód tego, że Pani zatrzymała?
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Pani Burmistrz– dlatego że nie chciałam żeby była wykupiona działka, wcześniej zanim będzie 
decyzja  o markecie bo potem mogła by to kupić  osoba która by po prostu nie  wybudowała 
marketu 

Radna Kamińska –tylko taki był podtekst tej uchwały

Pani Burmistrz - i tak byłby kolejny problem mamy już takie przypadki, że są wykupione grunty 
i po prostu tak jak baza las nie możemy jej teraz odzyskać wieczysty użytkownik i w tej chwili  
prowadzimy  sprawę  u  wojewody  jak  tą  działkę  przejąć  także  tutaj  ja  się  umówiłam  z  tym 
chętnym, który chce nabyć ta działkę ze poczekam aż będzie decyzja w sprawie marketu, żeby po  
prostu nie utrudnić nie zablokować budowy marketu 

Radna Kamińska – ja z tym chętnym rozmawiałam i ten chętny powiedział, że czeka tylko na 
Pani decyzje, bo już dawno u Pani był i Pani nie chce tego zrobić

Pani Burmistrz - bo wtedy jeszcze nie było decyzji Biedronki teraz już jest sprawa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przecież buduje, kto inny a nie Biedronka, Biedronka tylko 
odkupuje a mają firmy, które im budują obiekty to są dwie różne rzeczy 

Pani  Burmistrz –  czeka  proszę  Państwa  na  market  jest  decyzja  o  markecie  będzie  teraz 
ogłoszony przetarg, ja tutaj nie mogę zablokować budowy marketu. Kolejna interpelacja 3 tysiące 
gmina otrzymała pieniądze już nie pamiętam

Radna Kamińska – nie, nie trzy miliony 

Pani Burmistrz – aha trzy miliony to myślę, że tutaj jest sprawa się wyjaśniła w dyskusji nad  
uchwałami. Jest taka interpretacja w artykule być może, że tak się wyraziłam że gmina otrzymała  
lub otrzyma 3 miliony rachunek się zgadza, bo tyle mamy dostać a czy otrzymaliśmy już do kasy  
czy złożone wnioski czekamy na pieniądze to jest naprawdę mała różnica zwykłe czepialstwo 
państwa,  że  jeszcze  tych pieniędzy  w kasie  nie  ma,  pieniądze  będą tak jak potwierdziła  Pani 
skarbnik 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – pieniądze będą Pani Burmistrz, co roku, podatki, śmierć to 
jest jedyna rzecz, którą możemy być pewni 

Pani Burmistrz – Pan radny Kłosiński samochód, podnośnik do obcięcia gałęzi przy drodze 
zapisałam i będziemy załatwiać. Rowy są przy drodze gminnej tak?. Pan radny Hlib interpelacja w 
sprawie drogi przy parafii  czyja droga?. A więc tutaj  nie będę się ustosunkowywała Zosieńka 
wrócimy  do  sprawy,  bo  tutaj  jest  skomplikowane  ja  nie  będę  się  teraz  do  tego  odnosiła.  
Oświetlenie  zmiana czasu proszę  Państwa chyba w tą  niedzielę  jest  zmieniany  czas  także na 
pewno energetyka czekała na zmianę czasu żeby za jednym zamachem uregulować światło w 
całej  gminie.  Konserwacja  oświetlenia  na  blokach,  jeżeli  tam  żarówki  nie  świecą  to  proszę 
dzwonić do energetyki 

Radny  Hlib –  ale,  to  przy  okazji  temat  bo  na  pewno  będą  przestrajać  przecież  nie  będą 
specjalnie przyjeżdżać z Gryfie wymieniać dwie żarówki przecież to jest nie poważne 

Pani Burmistrz – radny Szymko również sprawa interpelacja dotyczyła drogi wojewódzkiej to 
będzie załatwiane. Pan radny Kołodyński w sprawie znaków drogowych na ulicy Runowskiej na 
pewno na Runowskiej czy przy drodze do Runowa nie będą te znaki teraz zmienione, ponieważ 
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w inwestycji jest, że całe oznakowanie pionowe i poziome będzie nowe po zakończeniu roku. Bo 
na pewno powiat teraz nie wykona. I podsumowanie kadencji tak jak poinformowałam przekazać 
e-mailem do Pani Ani, Pani Ania przekaże Panu Kwiecińskiemu i zamieścimy na stronie bip – u  
podsumowanie chcę Państwa poinformować, że w tym pliku podsumowanie kadencji ukazał się 
materiał podsumowanie 20 lat samorządu w tym roku jak Państwo wiecie obchodziliśmy rocznicę 
20  lat  samorządu  terytorialnego,  była  sesja  naukowa,  na  której  materiał  zaprezentowałam 
podsumowanie 20 lat w samorządzie i zapraszam do czytania. I radny Kaleciński samochody pod 
stacją  słuszny  znak  zakazu  postawimy  tylko  najpierw  musimy  uzgodnić  z  wydziałem  ruchu 
drogowego 

Radny Kaleciński – nie, nie to jest nasze tam jest wjazd do Acmana. górka za stacją i tam po 
prostu na bramie ustawiają a jest miejsce po drugiej stronie 

Pani  Burmistrz –  Pani  Przewodnicząca  interpelacja  program droga przez  Brzeźniak  wywóz 
drewna. Tydzień temu mieliśmy tutaj całą sobotę interwencję w sprawie Brzeźniaka gdzie trwałą 
wywózka drewna po ostatnich wichurach tam jest bardzo dużo powalonych drzew i nadleśnictwo 
wywozi teraz drewno. Wywozi firma transportowa, która wygrała przetarg i mieliśmy interwencje,  
że te wozy niszczą drogę gminną i  zaraz w poniedziałek była wizja  lokalna wraz z udziałem 
komendy  powiatowej.  Pan  Jóźwiak  reprezentował  Gminę  i  Pan Nadleśniczy.  Został  spisany 
protokół są ustalenia, porozumienie w sprawie tej drogi. Oczywiście tego znaku, co tam stoi 3,5 
tony zakaz wjazdu powyżej 3,5 tony będziemy wspólnie doszli do porozumienia, że będzie po 
prostu pod tym znakiem dodatkowa tabliczka oznakowanie, że to dotyczy wjazdu nie dotyczy, 
dotyczy zakaz poruszania się samochodami powyżej 3,5 tony dotyczy mostu drewnianego nie 
można wjeżdżać na most drewniany samochodami większymi.

Radny Hlib – ale, tam jest już taki znak

Pani Burmistrz - jest na moście, ale proszę Państwa jest tak, że już byłą sytuacja, że Słowak 
prawdopodobnie całym składem kierował się Gps- em wjechał tam na tą drogę z tam tej drogi 
nie ma już możliwości zawrócenia przejechał przez ten most drewniany no wytrzymał wjechał w 
las wogóle nie wiedział jak zawrócić wszyscy go jakoś wyciągali ściągali i my musimy oznakować, 
że to ograniczenie dotyczy mostu drewnianego natomiast do połowy sołtysa właściwie do sołtysa 
Brzeźniaka można się poruszać samochodami większymi, bo nie możemy zakazać zamknąć drogi 
publicznej,  gzie  normalnie  rolnicy  jeżdżą  ciągnikami  też  powyżej  3,5  tony  jak  wiezie  dwie 
przyczepy ziemniaków nie zakażemy rolnikom korzystania z tej drogi. Także wszystkie strony 
dostały pismo w tej sprawie i myślę, że sprawa jest. Stoisko gminne Przytoń to w ogóle 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz, bo ta droga to była już poruszana przeze 
mnie dwa czy trzy lata temu 

Pani Burmistrz – ale to co róż inne sytuacje

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale to teraz porządnie nie można tego zrobić

Pani Burmistrz – teraz zrobimy właśnie dodatkowe oznakowanie tak jest ustalone. 
Stoisko gminne Przytoń to bardzo mi przykro, ale nie umiem się odnieść do tej sprawy, bo to 
było we wrześniu na dożynkach 19 września i konkurs był na stoiska gminne wszystkie gminy 
reprezentowały

Przewodnicząca Rady Miejskiej – reprezentujące gminę 
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Pani Burmistrz – tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej – były ogóle stoiska z każdej gminy nasze nie wiem jak 
wyglądało podczepiono Przytoń jako reprezentantów i Przytoń tylko reprezentował

Pani Burmistrz – ja nie pamiętam tej sytuacji

Radna Kamińska – szef promocji wiedział, co robi 

Pani Burmistrz – myślę, że tak

Pani Burmistrz - nie umiem się do tego odnieść

Radna Kamińska – nietykalny

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to proszę zapytać wydział promocji i ewentualnie docenić te 
dziewczyny, bo naprawdę pięknie wyglądało nie było innego takiego stoiska 

Radna Kamińska – dać ich na szefów promocji zmienić

Radny Kaleciński – było dwa lata temu Runowskie najpiękniejszym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Panie radny ja mówię o obecnych dożynkach powiatowych. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej – a ja kiedyś byłam młoda i ładna 

Pani Burmistrz – proszę Państwa wniosek Pani Przewodniczącej na Smoki, więc przyjmujemy i 
złożymy tą propozycję 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – mogę je podpisać jako to mój wniosek 

Pani  Burmistrz –  wpłynie  jeszcze  uzasadnienie  jeszcze  do  tych  kandydatów  Pani 
Przewodnicząca czy mamy sami wymyśleć?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kandydatów ja podałam

Pani Burmistrz – uzasadnienie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – a uzasadnienie to dla tego przekazuje, bo przecież Urząd 
Miejski ma wydział promocji. Można zadzwonić poprosić o jakieś materiały można opracować

Pani Burmistrz – na pewno, przyjmujemy wnioski nie powiemy, że wpłynęły za późno tylko 
złożymy do powiatu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję

Pani Burmistrz – Pani sołtys z Ginawy budynek czy sprzedany na Wiewiecku?. Nie ma już Pani  
sołtys to tutaj ustalę z Prezesem i ich autobus dowiezie też postaram się szybko usunąć te wady. 
To wszystkie interpelacje dziękuję Państwu 
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  informacje  Przewodniczącej  Rady  o  działaniu 
podjętych w okresie między sesyjnym. W temacie odpowiedzi bardzo proszę radny Kołodyński 

Radny Kołodyński – by może ja źle mi się wydaje, że dobrze się wyraziłem mi nie chodziło o 
znaki na ulicy Runowskiej chodziło mi o znaki na terenie gminy. Gminy gdzie są zarządzane  
przez powiat i tutaj sam kolega radny powie są znaki wymalowane sprajami, czyli są nie czytelne 
mi nie chodziło o Runowską 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - z Winnik na Runowo. Dobrze punkt 6 brałam udział w 
różnych  imprezach  lokalnych,  w sesji  naukowej  w Kraśniku  Grobowiec  Possartów,  zebrania 
sołeckie  dotyczące  podziału  funduszu sołeckiego,  byłam obecna  na  wszystkich  zebraniach.  I 
rutynowe sprawy związane ze zwołaniem sesji z analizą oświadczeń majątkowych i przechodzimy 
do wolnych wniosków i komunikatów i bardzo serdecznie zapraszam już dziś na ostatnią sesję 
Rady  Miejskiej  XLVI,  która  będzie  10  listopada  o  godzinie  12:00,  a  odbędzie  się  w  auli  
Gimnazjum. Proszę zauważyć tą informację, że nie tak jak zwykle tylko w inne miejsce spotkania. 
Natomiast 11 listopada wraz z Panią Burmistrz zapraszamy na obchody święta Niepodległości,  
które się rozpoczną mszą świętą za ojczyznę intencja Rady Miejskiej po mszy będzie złożenie 
kwiatów pod kamieniem upamiętniającym poległych w pierwszej wojnie

Pani Burmistrz –  nie, Pionierów

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie, nie, nie ja mówię o tym kamieniu, który tutaj 15 sierpnia 
został odsłonięty i jest tablica upamiętniająca cud nad Wisłą 

Pani Burmistrz – nie wpisaliśmy w porządek

Przewodnicząca Rady Miejskiej -  to znaczy jest  złożenie kwiatów tylko nie było napisane 
miejsca, więc ja dzisiaj informuje gdzie. I to chyba wszystko 

Pani  Burmistrz –przepraszam,  bo  to  chodzi  o  kamień  na  3  Maja  gdzie  będziemy  tablice 
odsłaniać

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to Pani jak odsłoni to tam jakiś wazon chyba podstawi z 
kwiatami. A złożenie kwiatów takich jak delegacje, czy ze szkół czy rady czy odbędzie się pod 
kościołem 

Pani Burmistrz – to porostu musimy uzgodnić żeby nie wyszły jak to się mówi, jak to młodzież 
mówi jaja tylko żebyśmy się zachowali godnie w tym ostatnim dniu, bo to nie ma, co sobie robić 
żartów 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  uzgodnione  jest  ja  tylko  wyjaśniam,  ponieważ  nie  było 
dopisane miejsca 

Pani Burmistrz – jest na Placu 3 Maja 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  tyle  moich  wolnych  wniosków  i  komunikatów  radny 
Mazuro, coś tutaj proszę

Radny Mazuro – ja  w wolnych wnioskach chcę zapytać Pani Burmistrz i Pani skarbnik czy 
będzie przygotowany projekt uchwały o obniżeniu ceny żyta do podatku rolnego?. Czy on będzie  
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obniżony czy nie będzie obniżony?, ale radni powinni wiedzieć czy zostawimy to nowej radzie  
czy będzie złożony wniosek?

Pani Burmistrz – my się zastanowimy 

Radny Mazuro – nie, jeżeli nie będzie to pięciu radnych złoży taki wniosek to informuje, ale 
musimy wiedzieć już

Pani Burmistrz – my się naradzimy Panie Przewodniczący

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, ktoś z Państwa chciał zabrać jeszcze głos w tych 
komunikatach i wolnych wnioskach?. Sołtysów nie widzę. Zamykamy XLV sesję Rady Miejskiej 
w Węgorzynie, dziękuję.

Protokół  sporządzono  w  1  egzemplarzu,  zawiera  40  ponumerowanych  stron  oraz  14 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady Miejskiej
          Monika Kuźmińska

Protokołowała:
Anna Adamów
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